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 Protokół Nr XXXIX/2021  
z sesji Rady Miasta Ostrołęki  
z dnia 28 stycznia 2021 roku 

 
Sesja odbyła się w dniu 28 stycznia 2021 roku o godz. 10.00 w zdalnym trybie obrad.  
Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Na posiedzeniu w dniu 28 stycznia 2021 r. podjęto następujące uchwały: 
 
Uchwała nr 387/XXXIX/2021 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 28 stycznia 2021 roku w sprawie 
planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, określenia maksymalnej 
kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez podmioty, o których mowa w art. 70a ust. 3a 
pkt. 1 i 2 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela oraz form i specjalności 
kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane, 
 
Uchwała nr 388/XXXIX/2021  Rady Miasta Ostrołęki z dnia 28 stycznia 2021 roku w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu „Fieldorfa Nila” w Ostrołęce, 
 
Uchwała nr 389/XXXIX/2021  Rady Miasta Ostrołęki z dnia 28 stycznia 2021 roku w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu 
„Osiedle Leśniewo - Krańcowa” w Ostrołęce. 
 
Uchwała nr 390/XXXIX/2021 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 28 stycznia 2021 roku w sprawie 
przystąpienia do realizacji projektu „Przedszkola w Ostrołęce dla wszystkich” 
współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi Priorytetowej X 
Edukacja dla rozwoju regionu, Działanie 10.1 Kształcenie i rozwój dzieci i młodzieży 
Poddziałanie 10.1.4 Edukacja przedszkolna Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Mazowieckiego na lata 2014 – 2020, 
 
Uchwała nr 391/XXXIX/2021 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 28 stycznia 2021 roku zmieniająca 
uchwałę w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, stawki 
opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 
kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym, 
 
Uchwała nr 392/XXXIX/2021 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 28 stycznia 2021 roku zmieniająca 
uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021 – 2036, 
 
Uchwała nr 393/XXXIX/2021 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 28 stycznia 2021 roku w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok, 
 
Uchwała nr 394/XXXIX/2021 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 28 stycznia 2021 roku w sprawie 
ustalenia nazwy ulicy w mieście Ostrołęka, 
 
Uchwała nr 395/XXXIX/2021 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 28 stycznia 2021 roku zmieniająca 
uchwałę w sprawie ustalenia nazwy ulicy w mieście Ostrołęka, 
 
Uchwała nr 396/XXXIX/2021 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 28 stycznia 2021 roku w sprawie 
rozpatrzenia petycji, 
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Uchwała nr 397/XXXIX/2021 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 28 stycznia 2021 roku w sprawie 
rozpatrzenia petycji, 
 
Uchwała nr 398/XXXIX/2021 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 28 stycznia 2021 roku w sprawie 
rozpatrzenia petycji, 
 
Uchwała nr 399/XXXIX/2021 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 28 stycznia 2021 roku w sprawie 
rozpatrzenia petycji. 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył XXXIX Sesję Rady Miasta.  
Przywitał wszystkich, którzy uczestniczą w zdalnych obradach sesji i tych, którzy oglądają 
transmisję. Poprosił wiceprzewodniczącego Jakuba Frydryka o sprawdzenie listy obecności.  
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk – sprawdził listę obecności i 
poinformował przewodniczącego Rady Miasta, że na dzisiejszej sesji Rady Miasta obecnych 
jest 23 radnych.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poinformował, że w sesji uczestniczy 23 
radnych wobec tego można podejmować uchwały.  
 
2. Wybór sekretarza obrad.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zaproponował, aby funkcję sekretarza 
pełnił na dzisiejszej sesji wiceprzewodniczący rady Stanisław Szatanek, który będzie czuwał 
nad prawidłowością głosowania podczas dzisiejszej sesji i jeżeli zawiódłby system do 
głosowania przeprowadzi imienne głosowania.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wybór na 
sekretarza obrad wiceprzewodniczącego rady miasta Stanisława Szatanka. . 
Głosowanie: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Na sekretarza obrad został wybrany wiceprzewodniczący rady miasta Stanisław Szatanek.  
 
3. Przedstawienie porządku obrad sesji oraz jego zmiany. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zaproponował, aby dyskusja w punktach 
10 i 11 odbyła się łącznie, a głosowanie uchwał odbyło się oddzielnie dotyczy to wieloletniej 
prognozy finansowej i zmiany w budżecie. Przypomniał, że do tych punktów wpłynęły 
autopoprawki Prezydenta Miasta.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wniosek żeby 
dyskusja w punktach 10 i 11 odbyła się łącznie a głosowanie oddzielnie. 
Głosowanie: 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Dyskusja w punktach 10 i 11 odbędzie się łącznie a głosowanie oddzielnie. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Mam do Państwa takie pytanie czy 
Państwo potrzebujecie więcej czasu na oddanie głosu czy coś innego jest powodem, że Państwo 
nie głosujecie.  
Radny Adam Kurpiewski: Słuszne pytanie podejrzewam, że albo są Państwo niezalogowani 
albo później nie zatwierdzają Panie Przewodniczący.  
Radny Mariusz Łuba: Ja miałem chwilowe problemy, ale już Pan Tomasz mi pomógł także 
jest już dobrze.  



3 

 

Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Także proszę kontaktować się z Biurem 
Rady Miasta myślę, że też jest dla nas to lekcja w pewnym sensie myślę, że im będziemy 
rozpatrywać dalsze projekty uchwał z tym głosowaniem będzie nam szło coraz lepiej. Także 
ustaliliśmy, że w punktach 10, 11 dyskusja odbędzie się łącznie, a głosowanie będzie oddzielne.  
Informuję również wysoką radę, że od Komisji Kultury i Dziedzictwa Narodowego i Promocji 
wpłynęły dwa projekty uchwał Rady Miasta Ostrołęki. Pierwszy to jest w sprawie ustalenia 
nazwy ulicy w mieście Ostrołęka, dotyczy nazwy ulicy Architektów i drugi projekt uchwały to 
jest projekt zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia nazwy ulicy w mieście Ostrołęka, 
dotyczy przedłużenia przebiegu ulicy Jana Karskiego z prośbą o wprowadzenie do porządku 
obrad dzisiejszej Sesji, Proponuję wprowadzenie tych punktów uchwał do rozpatrzenia, jako 
punkt 11a i 11b dzisiejszego porządku obrad. także prosił żebyście. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wprowadzenie do 
porządku obrad sesji projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie ustalenia nazwy ulicy 
w mieście Ostrołęka, dotyczy nazwy Architektów, jako punkt 11a. 
Głosowanie 
Za – 22 
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
Wprowadzono pkt. 11a do porządku obrad sesji.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wprowadzenie do 
porządku obrad sesji projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie 
ustalenia nazwy ulicy w mieście Ostrołęka dotyczy przedłużenia przebiegu ulicy Jana 
Karskiego, jako punkt 11b.  
Głosowanie 
Za – 22 
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
Wprowadzono pkt. 11b do porządku obrad sesji.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poinformował, że od Komisji Skarg 
Wniosków i Petycji wpłynęły 4 projekty uchwał w sprawie rozpatrzenia petycji. Wnoszącymi 
petycję są Pani M.K petycja z dnia 10 grudnia 2020 roku, Pani B.M petycja z dnia 27 grudnia 
2020 roku, Pani R.S petycja z 12 stycznia 2021 roku data wpływu do urzędu 12.01.2021 rok, 
oraz Pani E.E petycja z 12 stycznia 2021 roku data wpływu do urzędu 13.01.2021 rok.  
Zaproponował wprowadzenie tych projektów uchwał do rozpatrzenia, jako punkty 11c, 11d, 
11e i 11f porządku obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wprowadzenie do 
porządku obrad sesji projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie rozpatrzenia petycji 
Pani M.K petycja z dnia 10 grudnia 2020 roku, jako punkt 11c,  
Głosowanie 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 1 
Wprowadzono pkt. 11c do porządku obrad sesji.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wprowadzenie do 
porządku obrad sesji projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie rozpatrzenia petycji 
Pani B.M petycja z dnia 27 grudnia 2020 roku, jako punkt 11 d,  
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
Wprowadzono pkt. 11d do porządku obrad sesji.  
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Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wprowadzenie do 
porządku obrad sesji projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie rozpatrzenia petycji 
Pani R.S, petycja z dnia 12 stycznia 2021 roku, 
Za – 22 
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
Wprowadzono pkt. 11e do porządku obrad sesji.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie wprowadzenie do 
porządku sesji obrad projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie rozpatrzenia petycji 
Pani E.E, petycja z dnia 12 stycznia 2021 roku, 
Za – 22 
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
Wprowadzono pkt. 11f do porządku obrad sesji.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zaproponował żeby dyskusja w punktach 
dotyczących petycji i przedstawienie sprawozdań komisji odbyło się łącznie, a głosowanie 
uchwał oddzielnie,  
Głosowanie 
Za – 22 
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
Dyskusja w punktach dotyczących petycji odbędzie się łącznie, a głosowanie uchwał 
oddzielnie.  
 
4. Przyjęcie protokołu z XXXVI i XXXVII sesji Rady Miasta Os troł ęki. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie protokół z 
XXXVI sesji Rady Miasta Ostrołęki, która odbyła się w dniu 26 listopada 2020 roku, do 
którego uwag nie było. 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
Protokół został przyjęty.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie protokół z 
XXXVII sesji Rady Miasta Ostrołęki, która odbyła się w dniu 14 grudnia 2020 roku, do którego 
uwag nie było. 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
Protokół został przyjęty.  
 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, określenia maksymalnej 
kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez podmioty, o których mowa w art. 70a 
ust. 3a pkt. 1 i 2 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela oraz form                         
i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane, 

Sprawozdawca Komisji Oświaty Waldemar Popielarz: Zgodnie z przepisami Karty 
Nauczyciela organ prowadzący opracowuje na każdy rok kalendarzowy plan dofinansowania 
form doskonalenia zawodowego nauczycieli biorąc pod uwagę wnioski dyrektorów placówek 
oświatowych. W związku z tym Wydział Oświaty przygotował plan dofinansowania form 
doskonalenia nauczycieli, jest do projektu uchwały dołączony załącznik nr 1 tego planu z 
podziałem na placówki oświatowe. Wysokość środków, jakie przeznaczono na kształcenie 
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nauczycieli w tym roku to kwota 580.512 zł .Komisja Oświaty na swoim posiedzeniu 
pozytywnie rozpatrzyła przedmiotowy projekt uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie planu 
dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli określenia maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat pobieranych przez podmioty, o których mowa w artykule 70A ustęp 3a 
punkt 1 i 2 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 roku Karta Nauczyciela oraz form i specjalności 
kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane i wnioskuję o jego przyjęcie bez poprawek 
6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Ponawiam apel Pana mecenasa Janusza 
Kobylińskiego żebyście Państwo Radni mieli włączone kamery żebyście po prostu byli 
widoczni. 
Wiceprezydent Miasta Anna Gocłowska: Tak jak właśnie Pan Przewodniczący Popielarz 
powiedział ustalenie takiego planu corocznie dofinansowania, doskonalenia i dokształcania 
nauczycieli jest obowiązkiem organu prowadzącego tak samo jak obowiązkiem tego organu jest 
zabezpieczenie środków w wysokości 0,8% planowanego funduszu płac. U nas te procedury 
przebiegły zgodnie z obowiązującymi przepisami w tym zakresie, zebraliśmy najpierw 
zapotrzebowanie od dyrektorów szkół, przedszkoli i placówek, co do ich planów wspierania 
nauczycieli. Następnie te propozycje uzgodnione z dyrektorami przesłaliśmy do 
nauczycielskich związków zawodowych i uzyskaliśmy pozytywną opinię tych związków. Tak 
jak mówiłam na Komisji Oświaty priorytetowo chcemy traktować deficytowe kierunki. 
Mówiłam wtedy, że jest to nade wszystko fizyka, kierunki ścisłe, gdyby nauczyciel zechciał 
podjąć takie studia żeby uzyskać drugi kierunek to uzyskałby pewnie skierowanie od dyrektora 
i wtedy to dofinansowanie może wynosić 100% a nie 70. Też mamy obowiązek wydzielić 
środki na kształcenie nauczycieli praktycznej nauki zawodu i teoretycznych przedmiotów 
zawodowych, bo do tego nas też od roku już ustawa prawo oświatowe obliguje. Po prostu 
uczyniliśmy zadość przepisom, że tak powiem i projekt Państwu przedkładamy do uchwalenia. 
Liczę na Państwa poparcie, bo nauczyciele mam nadzieję w tym roku będą potrzebowali więcej 
tych środków, bo w tamtym roku wiele szkoleń się nie odbyło i nauczyciele nie mogli z tego 
skorzystać. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Radny Henryk Gut: Mam pytanie do Pani Prezydent odnośnie wysokości dofinansowania 
kosztów różnych, różnego rodzaju dokształcania i tutaj mamy i tutaj mamy taką pozycję 2000, 
że te koszty nie mogą przekroczyć tej kwoty. Z czego to wynika. Jest to rzeczywiście te 
dokształcanie, więc jest na tym poziomie, że ta kwota jest przyjęta w oparciu o obowiązujące 
koszty rodzajów szkoleń. Czy rzeczywiście nie występują takie przypadki, że ktoś delegowany 
na przykład będzie musiał dopłacać jeszcze do pewnej formy studiów czy dokształcenia, jeśli 
wynikną takie potrzeby.  
Wiceprezydent Miasta Anna Gocłowska: Tutaj mówimy o dopłacie na semestr tak, więc 
oczywiście teoretycznie istnieje możliwość, że gdyby jakieś extra drogie studia wybrał 
nauczyciel to być może musiałby trochę dopłacać, ale po pierwsze wysokość tej kwoty Państwo 
ustalają, ustala Rada. My taką propozycję składamy po to żeby pogodzić interesy, żeby 
pogodzić interesy żeby tych pieniędzy wystarczyło. Natomiast trzeba przyznać, że 
nauczycielskie studia, bo musimy brać pod uwagę, że my finansujemy studia, bo to będzie 
dotyczyło nade wszystko studiów, które są potrzebne szkołom, więc mówimy tej nade wszystko 
o studiach pedagogicznych no mogą to być jeszcze jakieś uzupełnianie kwalifikacji 
technicznych, ale to raczej rzadko. Więc te studia naprawdę nie są tak drogie żeby semestr 
musiał dużo drożej kosztować, czy w ogóle drożej, więc w sumie jest to kwota, która zaspokaja 
oczekiwania nauczycieli również, bo też, co do tej kwoty rozeznanie robiliśmy wśród 
dyrektorów. 
Radny Adam Kurpiewski: Mam takie pytanie jak to wygląda w takim doświadczeniu innych 
lat, czy te środki są zawsze wykorzystywane w pełnej wysokości czy to jest na zasadzie takiej, 
że są jeszcze większe potrzeby, bo tak patrząc na tą tabelkę to mimo wszystko widzę, że 
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wszystkie szkoły są w podobnej wysokości około 40.000 na przykład jak Zespół Szkół 
Zawodowych nr, 1 2 3 więc myślę, że ten limit jednak jakiś my określaliśmy na tym poziomie 
żeby on nie przekraczał pewnie tej wartości, więc moje pytanie jest takie czy są większe 
potrzeby i czy w ogóle są w całości wykorzystywane w latach poprzednich. 
Wiceprezydent Miasta Anna Gocłowska: Oczywiście ja dokonywałam takiej pobieżnej 
analizy za lata poprzednie i powiem Państwu tak w różnej wysokości, ale te środki zawsze w 
jakiś groszach zostawały, oczywiście nie we wszystkich szkołach. Były szkoły, które 
wykorzystywały w 100%, były szkoły czy tam przedszkola, które nie wszystko 
wykorzystywały, a tutaj proszę żeby Państwo spojrzeli na tę tabelę i zawsze i w przypadku 
gminy i w przypadku powiatu jest wiersz środki pozostające w rezerwie w budżecie miasta, w 
gminie środki pozostające w rezerwie w budżecie powiatu tam mniejsze pieniądze tutaj 
większe. Gdyby proszę Państwa było 100% zapotrzebowanie ze szkół i placówek na te środki 
to pewnie my byśmy tutaj w rezerwie miasta nic nie pozostawili, ponieważ te środki są 
środkami znaczonymi to znaczy jak my nie wydamy tych pieniędzy na doskonalenie to nie 
możemy w oświacie na nic innego ich przeznaczyć, ponieważ zostają nam te środki to 
cieszymy się, bo my je pewnie wykorzystamy, jeżeli tylko pozwoli nam sytuacja w Polsce 
związana z pandemią, bo nie możemy również wykorzystać na organizowanie konferencji dla 
dyrektorów szkół i nauczycieli także innych specjalistów zatrudnionych w oświacie, biorąc pod 
uwagę potrzeby na przykład w tym roku planowaliśmy taką konferencję zrobić, nawet 
planowaliśmy dwudniową na temat zdrowia psychicznego dzieci i młodzieży, bo widzimy 
naprawdę, że są tu duże potrzeby, a z tymi problemami nie do końca dobrze radzimy sobie w 
szkołach i placówkach i dwa razy odkładaliśmy tę konferencję i nie udało nam się jej 
zorganizować z oczywistych powodów, więc liczymy, że będziemy mogli je wykorzystać. 
Także biorąc pod uwagę, bo nauczyciele, dyrektorzy nam zgłaszają te potrzeby też na 
podstawie rozeznania wśród nauczycieli no i też trzeba wziąć proszę Państwa pod uwagę fakt 
taki, że uwzględniamy autentyczne potrzeby tej szkoły. To nie jest tak, że dyrektor powiedzmy 
Szkoły Podstawowej Nr 1 ma obowiązek kształcić dla potrzeb Szkoły Podstawowej Nr 2, bo 
nauczyciel powie, że tam się zamierza kiedyś przenieść, tak to nie działa natomiast, jeśli chodzi 
o porównywalność tych kwot w Zespołach Szkół Zawodowych to powiem Państwu, że w tych 
Zespołach Szkół Zawodowych pracuje porównywalna liczba nauczycieli, a pieniądze tworzone 
są od planowanego funduszu płac nauczycieli, więc stąd te sumy są porównywalne. Oni wiedzą, 
jakie środki mogą wykorzystać i to też dostosowują swoje plany doskonalenia nauczycieli do 
tych środków. Tutaj oczywiście trzeba brać pod uwagę, że oprócz tego, że powinno iść 
doskonalenie i wsparcie nauczycieli w takich formach pozaszkolnych zorganizowanych tak 
poza szkołą to musi też działać szkoła, nie można wszystkich na raz wysyłać na te formy czy to 
doskonalenia czy dokształcania stąd też są tu takie te plany doskonalenia długoterminowe żeby 
zapewnić właściwą organizację pracy szkoły stąd no pewnie te środki mogą im wystarczać, ale 
na pewno na ten czas te środki odpowiadają potrzebom globalnie tak rzecz biorąc naszym 
szkołą i placówką. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Ja tylko dodam również wiecie Państwo, 
że pracuje w Szkole Podstawowej nr 10 na Centrum i chcę Państwu powiedzieć, że pomimo 
pandemii w mojej szkole odbywają się rady pedagogiczne, szkoleniowe w trybie zdalnym, tak 
jak my dzisiaj obradujemy także nauczyciele pomimo epidemii koronawirusa również się 
szkolą tylko troszeczkę w innej formie.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli, określenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez podmioty, 
o których mowa w art. 70a ust. 3a pkt. 1 i 2 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta 
Nauczyciela oraz form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane, 
Głosowanie 
Za – 22 
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Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego rejonu „Fieldorfa Nila” w Ostroł ęce, 
Sprawozdawca Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska Mariusz Mierzejewski: Komisja Gospodarki Komunalnej zajmowała się 
przedmiotowym projektem uchwały na ostatniej komisji. Chciałem tylko przypomnieć, że jest 
to projekt, który ma na celu pewnego rodzaju porządkowanie stanu faktycznego w Ostrołęce to 
znaczy i przestrzeni urbanistycznej kierunku, w jakim nasze miasto się rozwija i w tym 
przypadku odnosimy się do rejonu ulicy Fieldorfa Nila dla osób, które by chciały zorientować 
się bardziej w tym temacie to jest to mniej więcej ten rejon naprzeciwko galerii handlowej, tam 
mieszkańcy domków mają możliwość rozbudowywania swoich nieruchomości o świadczenie 
usług możliwość budowy takich małych obiektów handlowych, które mogą służyć w tamtym 
rejonie, wiem, że ten rejon idzie w kierunku usług, w kierunku handlu w związku z tym jako 
samorząd idziemy jakby za ciosem i chcemy uporządkować tą sytuację tak żeby ona była jak 
najlepsza dla tego środowiska, tej przestrzeni, jeżeli chodzi o nasze miasto. Jest to zmiana, która 
odbywa się w ramach większego cyklu zmian w planach zagospodarowania przestrzennego 
naszego miasta. Zaraz będziemy przyjmowali następną uchwałę, która też ma taki cel. Wydaje 
mi się, że jest to dobry kierunek. Pan Prezydent podejmuje tą inicjatywę, przede wszystkim po 
to żebyśmy ten stan prawny, który mamy w mieście skorelowali z potrzebami mieszkańców, ale 
też doprowadzili do tego żeby otwierać możliwość rozwoju przedsiębiorczości w mieście i 
wydaje mi się, że jest to dobry kierunek. Tutaj nasza komisja zagłosowała w tym przypadku 8 
głosami za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących się i rekomendujemy tą uchwałę Rady 
Miasta do poparcia jej przez Państwa Radnych 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Zanim oddam głos Pani Dyrektor bądź 
Panu Prezydentowi przed dyskusją chciałbym Państwu jeszcze o bardzo ważnej rzeczy tutaj 
wspomnieć. Do tego projektu uchwały jak Państwo możecie przeczytać w załączniku nr 2 
wpłynęły dwie uwagi od osób fizycznych, jedna uwaga została uwzględniona przez Pana 
Prezydenta, a druga uwaga nie została uwzględniona. Zgodnie z przepisami o planowaniu i 
zagospodarowaniu przestrzennym odnośnie uwag nieuwzględnionych przez Prezydenta 
rozstrzyga Rada Miasta. W związku z powyższym uwagę tą powinniśmy przegłosować przed 
głosowaniem całej tej uchwały. Muszą mieć Państwo również świadomość przed głosowaniem 
tej uwagi, że jeżeli byśmy tą uwagę uwzględnili to nie możemy już dalej procedować tego 
projektu uchwały, ponieważ będzie trzeba ponowić całą procedurę planistyczną. Ja oczywiście 
po zakończeniu dyskusji poddam pod głosowanie nie uwzględnienie tej uwagi tak jak jest to w 
projekcie uchwały.  
Kierownik Biura PZR Marta Głosek:  Projekt miejscowego planu, który dzisiaj Państwo 
rozpatrujecie jest efektem finalnym prac planistycznych zainicjowanych uchwałą z 2018 roku, a 
zmienioną uchwałą z 2019 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego rejonu Fieldorfa Nila w Ostrołęce. Głównym powodem 
podjęcia uchwały o przystąpieniu były liczne wnioski mieszkańców, którzy to zwracali się z 
prośbą o możliwość wykupienia gruntów, nad, którymi znajdowały się nadwieszenia w 
budynku. Grunty te znajdowały się w pasie drogowym i prawo nie pozwala na wykupienie 
mieszkańcom części pasa drogowego w związku, z czym należało nanieść stosowne zmiany w 
planie i głównie tych zmian ten plan dotyczy i te uwagi, te wnioski zostały pod tym względem 
uwzględnione w tym planie. Jeżeli zaś chodzi o tą nieuwzględnioną uwagę to tutaj w imieniu 
Pana Prezydenta rekomendowałabym Radzie nie uwzględnienie tej uwagi, dlatego, że tu chodzi 
o nie określanie wewnętrznych linii zabudowy. Jak Państwo widzicie tam są dwa szeregi 
budynków określone liniami zabudowy, nie określanie pomiędzy nimi linii zabudowy 
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doprowadziłoby do sytuacji, w której byłaby niezgodność z prawem budowlanym gdyż 
rozporządzenie w sprawie warunków technicznych, jakim powinien odpowiadać budynek 
mówi, że odległość budynku z pomieszczeniami przeznaczonymi na pobyt ludzi od innych 
obiektów powinna umożliwiać naturalne oświetlenie tych pomieszczeń, a gdybyśmy 
uwzględnili tę uwagę mogłoby dojść do sytuacji, w której nastąpiłaby niezgodność, czyli nie 
byłoby tego naturalnego oświetlenia, jeżeli ktoś by się zabudował pomiędzy jeszcze tymi 
dwoma szeregami. Zatem rekomenduję w imieniu Pana Prezydenta nie uwzględnienie tej 
uwagi. Jeszcze chciałabym o jednej rzeczy tylko powiedzieć. Dostaliście Państwo od nas także 
taką roboczą informację, ponieważ zmieniła się jedna rzecz, jeśli chodzi o przyjmowanie 
planów, mianowicie jest kolejny załącznik w postaci danych przestrzennych, jest to takie 
cyfrowe odwzorowanie planu i to, że teraz jest dołączona ta płytka z cyfrowymi danymi wynika 
po prostu ze zmiany ustawy, która weszła w życie w listopadzie 2020 roku. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Radny Henryk Gut: Chciałem zapytać Pana Prezydenta, czy Panią Dyrektor, kto wniósł i 
rzeczywiście czy ta uwaga, która tam wpłynęła w międzyczasie ona ma znaczenie dla 
właściciela działki, który tam ewentualnie mieszka, chciałbym się dopytać.  
Kierownik Biura PZR Marta Głosek:  Wniosła to osoba fizyczna, a sama osoba fizyczna 
wniosła dwie uwagi, z których jedna została uwzględniona natomiast ta została 
nieuwzględniona, ponieważ tutaj jakby nastąpiłaby sytuacja, w której mogłoby dojść do nie 
poszanowania występujących w obszarze oddziaływania obiektu uzasadnionych interesów osób 
trzecich, zatem jeżeli ta osoba zabudowałaby się zgodnie z tym, o co wnioskowała 
doprowadziłaby do sytuacji, w której sąsiednie budynki nie miałyby odpowiedniego dostępu do 
naturalnego oświetlenia, stąd też uwaga została nieuwzględniona.  
Radny Jakub Frydryk: Ja mam tylko takie techniczne pytanie, bo nie do końca zrozumiałem 
my będziemy głosowali tą poprawkę jeszcze Prezydenta i dopiero później będziemy głosowali 
tą uchwałę, tak?  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Na początku będziemy głosowali o 
odrzucenie tej poprawki i potem dopiero uchwałę. Pierwsze głosowanie będzie za 
nieuwzględnieniem uwagi zgłoszonej przez tą osobę fizyczną i później głosujemy uchwałę, bo 
gdyby się stało inaczej no to nie mamy, nad czym głosować taka jest procedura.  
Radny Henryk Gut: Mamy tutaj w paragrafie w 11 taki zapis w punkcie 4 ustala się 
minimalny udział powierzchni biologicznie czynnej w terenie wymienionym w ustępie 1 na 
poziomie 3% powierzchni działki budowlanej, rozumiem, że dotyczy to zieleni, jako takiej, 
która tam powinna być, a dlaczego 3% na przykład, a nie 5 czy 10 w oparciu, o jakie przepisy 
rzeczywiście tutaj ten zapis funkcjonuje?  
Kierownik Biura PZR Marta Głosek: Plan obejmuje swoim obszarem również drogi i to, co 
Pan Radny wskazał dotyczy ustępu, 1 czyli symbolu HD a więc fragmentu drogi publicznej, 
trasy głównej, czyli te 3% to jest zgodnie ze standardami wystarczający procent zieleni dla 
terenu dróg. 
Radny Mariusz Mierzejewski: Ja chciałem się tylko odnieść do komisji i do kwestii tej 
poprawki, którą mieszkaniec złożył, a w której przypadku jest prośba z taką rekomendacją żeby 
tą poprawkę nie uwzględniać czy tam ją odrzucić, że po prostu ta prośba mieszkańca jest 
niezgodna z ustawą był uchwalany na poziomie uchwały, ale nie możemy działać wbrew 
ustawie o warunkach technicznych i wbrew ustawie prawa budowlanego, a ta, że tak powiem 
sugestia złożona przez mieszkańca ona kłóci się z przepisami nadrzędnymi, czyli z ustawami, 
które obowiązują w całym kraju i stąd my po prostu nie możemy, chociaż byśmy chcieli takiego 
zapisu Wprowadzić, bo byłoby po prostu niezgodny z prawem i jakby stąd jest ta prośba o to 
żeby tej poprawki czy tej uwagi mieszkańca nie uwzględniać i go odrzucić. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Panie Przewodniczący również mówiła o 
tym Pani Dyrektor Marta Głosek w swoim wystąpieniu, ale dziękuję właśnie za utrwalenie tej 
wiadomości żebyśmy po prostu, jeżeli byśmy podjęli, uwzględnili tą poprawkę to byśmy w 
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jakiś sposób złamali prawo, a myślę, że każdy z nas chciałby mieć mieszkając tam, bo 
wiadomo, że nie każdy będzie tam prowadził działalność i handel mieć dostęp do naturalnego 
światła, bo o to chodzi. 
Radny Henryk Gut:  Chciałem dopytać jeszcze odnośnie zieleni na tym terenie czy miasto 
uwzględnia takie zapotrzebowanie, bo jak widzimy tam po drugiej stronie zieleni w ogóle nie 
ma praktycznie, po drugiej stronie tego planowanego zabudowania. Czy miasto uwzględnia na 
tym terenie rzeczywiście potrzebę istnienia zieleni w jakimś procencie. 
Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Odpowiadając na ten wniosek Pana Henryka oczywiście 
Panie Henryku została nam tam jedna taka nieruchomość prawda, która aż by się prosiła o to 
żeby zalesić natomiast przede wszystkim ta nieruchomość jest prywatna i w przypadku 
prywatnych nieruchomości gdyby na przykład miasto zdecydowało o zmianie przeznaczenia 
danego terenu na przykład z działalności handlowo-usługowej na działalność leśną wtedy taki 
przedsiębiorca mógłby się domagać od nas odszkodowania z tytułu zmiany przeznaczenia 
terenu aczkolwiek powiem Panu szczerze, że taki wniosek został przeze mnie skierowany, jako 
wniosek do rozpatrywania w ramach zmiany studium i ten teren, który znajduje się obok Galerii 
Bursztynowa zaproponowałem, jako Prezydent miasta żeby był przeznaczony pod teren zieleni. 
Nie wiem zobaczymy czy on się spotka z Państwa akceptacją, ale myślę, że to jest taki, będzie 
taki wstęp do dyskusji na temat tego, co zrobić z zresztą tego terenu, bo myślę, że jak tu 
jesteśmy w tej Radzie to wszyscy byśmy byli za tym, że to jest taki teren, który należałoby 
zagospodarować raczej na zieleń czy jakiś teren rekreacyjny czy teren zielony w mieście niż 
budować tam kolejny obiekt handlowy, bo tych obiektów już w tym akurat miejscu mamy 
bardzo dużo także będzie to w najbliższej przyszłości przymiotem na pewno naszych dyskusji. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie nieuwzględnienie 
uwagi zgłoszonej w dniu 9 listopada 2020 roku przez osobę fizyczną o treści „Nie określenie 
wewnętrznych linii zabudowy i pozostawienie w tej kwestii zapisów obowiązującego 
miejscowego planu zagospodarowania miasta”, 
Głosowanie 
Za – 22 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uwaga została nieuwzględniona.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu 
„Fieldorfa Nila” w Ostrołęce, 
Głosowanie 
Za – 23 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu „Osiedle 
Leśniewo - Krańcowa” w Ostrołęce, 

Sprawozdawca Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska Mariusz Mierzejewski: Tak jak przy poprzednim punkcie powiedziałem mamy 
kolejny przykład uchwały, która musi uporządkować urbanistykę naszego miasta w tym 
przypadku należy pamiętać, że miasto Ostrołęka przejęło tereny dookoła elektrowni te, które 
przejęliśmy od sąsiadującej gminy i trzeba pamiętać o tym, że te terenie miały swój plan 
zagospodarowania przestrzennego natomiast siłą rzeczy, jeżeli ten grunt przeszedł pod 
administrację pod władanie naszego samorządu musimy też doprowadzić do tego żeby 
obowiązywało prawo miejscowe i żeby ono się odnosiło do uchwał, które podejmie nasza Rada. 
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W związku z tym idąc za tym ciosem Prezydent przygotował stosowny projekt uchwały i 
rozpoczynamy całą procedurę. W drugim przypadku mamy sytuacje, o którą wnioskowała 
między innymi z tego, co wiem Pani Radna Grażyna Sosnowska kilkakrotnie chciała z tego, co 
wiem na przestrzeni kilku, kilkunastu ostatnich lat uporządkować tą sytuację urbanistyczną 
również w okolicach osiedla Krańcowe tam przy tej ulicy no i jakby tutaj też w ramach tego, że 
jest to praktycznie ten sam rejon miasta te prace zostaną rozpoczęte no i również bardzo dobrze, 
że Prezydent podejmuje ten temat i stara się te kwestie, te prośby ze strony mieszkańców czy ze 
strony ze strony działaczy samorządowych, którzy dbają o jakieś tam lokalne tematy, cele i 
starają się porządkować swoje przestrzenie, w której mają najlepszy kontakt z mieszkańcami 
zresztą tą urbanistyczną sytuację także tutaj komisja była jak najbardziej za tym projektem, 8 
radnych zagłosowało za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących się. 
Kierownik Biura PZR Marta Głosek: Tak jak tutaj powiedział Pan Przewodniczący Mariusz 
Mierzejewski przystąpienie do sporządzenia tego planu ma na celu ustalenie zagospodarowania 
terenu osiedla Krańcowa jak również objęcie planem terenu, który do tej pory były objęte 
planami rzekuńskim a w chwili obecnej nie posiadają takich planów i na chwilę obecną 
osobiście jest to uchwała inicjująca, zatem na tę chwilę nie uchwalacie Państwo żadnych 
konkretnych rozwiązań.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Radna Grażyna Sosnowska: Ja nie będę przedłużała, dlatego, że taka dosyć konstruktywna 
dyskusja i szeroka odbyła się na Komisji Technicznej, więc myślę, że nie ma sensu w ogóle 
powtarzać tego i dopytywać jeszcze dodatkowo o jakieś rzeczy związane z tym projektem. W 
związku z tym Panie Prezydencie no już to dosyć dużym echem rozniosło wśród mieszkańców 
Leśniewa i Krańcowa no i czuję się zobowiązana żeby podziękować Panu bardzo za to, że 
zainicjował Pan ten projekt uchwały i dziękuję, że Pan przyjął to nasze sugestie, bo naprawdę 
żyje się jak nie ma planu tego zagospodarowania przestrzennego naprawdę żyje się bardzo 
kiepsko Ja tylko mam jeszcze taką jedną ogromną prośbę Panie Prezydencie, że w związku z tą 
rozmową na Komisji Technicznej żeby Pan jednak ujął i tą informację o tym wystąpieniu do 
planu zagospodarowania przestrzennego i przekazał tą informację w mediach Ostrołęckich. 
Mieszkańcy naprawdę bardzo dziękują i są wdzięczni. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego rejonu „Osiedle Leśniewo - Krańcowa” w Ostrołęce, 
Głosowanie 
Za – 23 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
8. Rozpatrzenie projektu Rady Miasta Ostrołęki w sprawie przystąpienia do realizacji 
projektu przedszkola w Ostrołęce dla wszystkich współfinansowanego z Europejskiego 
Funduszu Społecznego w ramach osi priorytetowej 10 edukacja dla rozwoju regionu 
działanie 10.1 kształcenie i rozwój dzieci i młodzieży podziałanie 10.1.4 edukacja 
przedszkolna Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na 
lata 2014-2020,  
Sprawozdawca Komisji Oświaty Waldemar Popielarz: Projekt uchwały dotyczy realizacji 
projektu pod nazwą przedszkola w Ostrołęce dla wszystkich. Projekt ten jest realizowany przez 
miasto Ostrołęka od 1 stycznia 2021 do 31 grudnia 2021 celem głównym tej, jakości edukacji 
przedszkolnej na terenie miasta Ostrołęki. Projekt realizowany jest w 5 publicznych 
przedszkolach miejskich i skierowany jest do dzieci z niepełnosprawnością oraz dzieci ze 
stwierdzonymi deficytami. Całkowita wartość tego projektu wynosi 533.778 zł wkład własny 
miasta to 109.440 zł. Komisja Oświaty na swoim posiedzeniu pozytywnie rozpatrzyła 
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przedmiotowy projekt uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie przystąpienia do realizacji 
projektu przedszkola w Ostrołęce dla wszystkich współfinansowanego z Europejskiego 
Funduszu Społecznego w ramach osi priorytetowej 10 edukacja dla rozwoju regionu działanie 
10.1 kształcenie i rozwój dzieci i młodzieży poddziałanie 10. 1.4 edukacja przedszkolna 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020 i 
wnioskuję o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – Panie Przewodniczący, być może ja nie 
usłyszałem, czy wyniki głosowania pan podał komisji?  
Sprawozdawca Komisji Oświaty Waldemar Popielarz: Tak, 8 głosów za, przy braku głosów 
przeciwnych i wstrzymujących.  
Wiceprezydent Miasta Anna Gocłowska: Tak jak powiedział Pan Przewodniczący Waldemar 
Popielarz głównym celem tego projektu jest poprawa warunków pracy przedszkoli, ale także, 
jakości tej pracy i choć to pierwsze jakby było pierwszym motorem żeby pomyśleć o 
przystąpieniu do tego projektu, bo chcemy żeby w jakimś najbliższej możliwie przyszłości 
szkoły i placówki oświatowe były dostosowane do osób niepełnosprawnych głównie 
niepełnosprawnych fizycznie i tutaj chodzi o to, że w tych przedszkolach będzie można 
poprawić te warunki tam gdzie na przykład jest podjazd w Przedszkolu nr 7 bodajże chodzi o 
dostosowanie łazienek do potrzeb osób niepełnosprawnych pozostałych to i podjazdy i  łazienki 
no a oprócz tego jeszcze dodatkowe zajęcia dla dzieci, u których diagnoza nauczycielek tak 
dostrzegła deficyty, bo jeśli chodzi o orzeczenia Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej 
dotyczy tylko ośmiorga dzieci niepełnosprawnych, bo w tych przedszkolach niewielka liczba 
dzieci niepełnosprawnych się zdarza, więc stąd ta mała liczba a oprócz tego oczywiście 
podniesione zostaną kwalifikacje nauczycieli przedszkoli chodzi o 19 osób. Te pieniądze nie są 
wielkie, bo taki jest ten konkurs. Jeśli chodzi natomiast o wkład miasta to nie jest to wkład 
niepieniężny także same zyski może ten projekt przynieść a uchwała podjęta przez Państwa 
pozwoli Panu Prezydentowi na zawarcie umowy z Mazowiecką Jednostką Wdrażania 
Programów Unijnych i już pełną realizację tego projektu.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Radna Ewa Szatanek: Ja chciałam tutaj ze swojej strony pogratulować Panu Prezydentowi 
oraz całemu wydziałowi, którzy przyczynili się do pozyskania tych środków, ponieważ 
doskonale wiemy jak ważna jest edukacja dzieci a głównie tych najmłodszych, gdzie to później 
rzutuje na cały rozwój edukacji, więc z mojej strony naprawdę gratulacje. Tutaj Pani Prezydent 
powiedziała, że są to niezbyt duże środki. Myślę, że jeżeli to się odniesie to 5 przedszkoli jak i 
również do podniesienia kwalifikacji zawodowych nauczycieli, więc będzie to miało bardzo 
duży tutaj rozwój w przedszkolach, więc gratuluję i myślę, że bardzo fajny projekt i jak 
najbardziej powinniśmy tutaj być za. 
Radny Henryk Gut: Ja również chciałem zająć stanowisko bardzo pozytywne, jeśli chodzi o 
ten projekt, ponieważ jak widać wbrew wielu opiniom, które pojawiają się w naszej ojczyźnie 
odnośnie niepełnosprawności czy odnośnie w ogóle deficytu w człowieku to tutaj miasto 
wychodzi naprzeciw i ten projekt jest wielką pomocą dla osób, które dla dzieciaków, które mają 
pewną niepełnosprawność, które będą w tych przedszkolach jak najbardziej taką inicjatywę 
należy wspierać w świadomości, że to jest inwestycja, człowieka, czy on tam ma tę 
niepełnosprawność i sprawność, bo to taka sprawa umowna dzisiaj wedle ludzi, że ten to jest 
mniej wartościowy człowiek a tamten jest więcej wartościowy. Ten projekt rzeczywiście 
wychodzi na przeciw tym bardziej potrzebującym osobom i tutaj moje gratulacje są dla Pana 
Prezydenta, dla Pani Prezydent dla wszystkich, którzy ten projekt się zaangażowali i 
doprowadzili go do realizacji to tyle z mojej strony.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt Rady 
Miasta Ostrołęki w sprawie przystąpienia do realizacji projektu przedszkola w Ostrołęce dla 
wszystkich współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach osi 
priorytetowej 10 edukacja dla rozwoju regionu działanie 10.1 kształcenie i rozwój dzieci i 
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młodzieży podziałanie 10.1.4 edukacja przedszkolna Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020,  
Głosowanie 
Za – 22 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie 
metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, stawki opłaty oraz 
zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 
nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 
kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 
przydomowym, 
Sprawozdawca Komisji Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej i Ochrony 
Środowiska Mariusz Mierzejewski: Chciałem powiedzieć, że tym projektem uchwały 
również zajmowaliśmy się na ostatniej sesji, ja tutaj pozwolę sobie nie rozgadywać się w tym 
przypadku, dlatego, że z tytułu tego projektu uchwały tak naprawdę dowiadujemy się 
wszystkiego i będę powtarzał tylko te informacje. Chciałam powiedzieć, że w tym przypadku 
również cała komisja rekomendowała pozytywnie ten projekt uchwały przy 8 głosach za przy 
braku przeciwnych i wstrzymujących. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zarządził 10 minut przerwy. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – wznowił obrady po przerwie.  
Dyrektor Wydziału GKO Ś Bożena Szymańska: Przedmiotowa zmiana uchwały wynika z 
tego faktu, że uchwała przyjęta przez radę 14 grudnia 2020 roku, jako że wywołująca skutki 
finansowe podlega nadzorowi Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie. Ta uchwała 
łącznie z uchwałą dotyczącą deklaracji śmieciowej była przedmiotem obrad RIO 12 stycznia 
2021 roku i na posiedzeniu Regionalnej Izby kolegianci stwierdzili, że paragraf 4 ustęp 2 punkt 
1 przedmiotowej uchwały w zakresie ustalania stawki za worek o pojemności 60 litrów 
określonej wysokości 9 zł jest sprzeczny z artykułem 6 k ustęp 2a punkt 5 ustawy o utrzymaniu 
czystości i porządku w gminie, to skutkuje tym, że podwyższona opłata dla tej pojemności 
worka również zdaniem Regionalnej Izby Obrachunkowej jest niezgodna z tym artykułem. 
Według RIO Rada Miasta Ostrołęki powinna przyjąć stawkę za worek o pojemności 60 litrów 
w wysokości 9,05 zł a nie 9 równych złotych. Ta stawka została oczywiście wyliczona przez 
nas proporcjonalnie do stawki do stawki obliczonej, jako 1% przeciętnego miesięcznego 
dochodu rozporządzalnego na jedną osobę za worek 120l niemniej jednak my to zaokrąglili śmy 
w dół do pełnych jedności. Rada RIO podjęła decyzję, że tak nie należy czynić. Mamy 
oczywiście od razu mówię opinię prawną Pana dr Macieja Kiełbusa, który opiniował wszystkie 
nasze uchwały śmieciowe w tej sprawie i on z kolei nie zgadza się z rozstrzygnięciem RIO w 
tym temacie stwierdzając, że przepis ten dotyczy wyłącznie stawek maksymalnych a tutaj w 
przypadku stawek ustalonych na worki te stawki są nieco obniżone, na ten worek 120 litrów 
tutaj Rada przyjęła 18,10 gr. Natomiast maksymalna by wynosiła 18,19 no, ale z uwagi na to, 
że rozmawialiśmy z Panem Prezydentem i z naszymi mecenasami, że nie będzie to z korzyścią 
żebyśmy składali skargę do sądu w tej sprawie, bo nie będzie to służyło Ani mieszkańcom ani 
miastu a przede wszystkim będzie to bardzo długo trwało, więc zdecydowaliśmy się na 
usunięcie jak najszybciej tej sprzeczności i oczywiście jeszcze taki mankament tutaj dostrzegła 
RIO, jeżeli chodzi o jednostkę monetarną za kompostownik oczywiście chodzi tu o ulgę w 
wysokości 1 zł nie ma tutaj jednostki monetarnej tylko zwróciła nam w uzasadnieniu RIO 
uwagę.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie,  
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Radny Henryk Gut: Mam pytanie do Pani Dyrektor zapewne, jaka będzie konsekwencja nie 
przyjęcia tej uchwały dla nas, Pani trochę uprzedziła jakby już swoją wypowiedzią również, 
jakie są skutki finansowe przyjęcia tej uchwały, ogólne skutki i ewentualnie dla mieszkańca, 
jeżeli posiadamy taką wiedzę.  
Dyrektor Wydziału GKO Ś Bożena Szymańska:, Jeśli chodzi o skutki nie przyjęcia tej 
uchwały w ten czas stawka za worek 60 l nie będzie obowiązywała. Wobec powyższego nie 
będzie można wybierać przez przedsiębiorców, przez tereny niezamieszkałe, czy w tej 
deklaracji, bo to dotyczy nie mieszkańców tylko terenów niezamieszkałych tej pojemności 
worka, czyli niezbędnym jest żeby tą uchwałę przyjąć żeby ta pojemność worka funkcjonowała. 
Natomiast, co do samych skutków mówimy tu oczywiście o kwocie 5 gr, będziemy Szanowni 
Państwo to znali dopiero w jakimś okresie czasu jak będziemy mieli wpływy do budżetu z 
nowo składanych deklaracji. Jesteśmy w trakcie przyjmowania i wprowadzania zmian w 
systemie. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, stawki opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 
mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 
kompostowniku przydomowym, 
Głosowanie 
Za – 19 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 1 
Uchwała została podjęta.  
 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w 
sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021 – 2036 wraz z autopoprawką,  
11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na 2021 rok wraz z autopoprawką,  
Sprawozdawca Komisji Budżetu i Finansów Mariusz Popielarz: Pan Prezydent przedłożył 
Radzie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały wieloletniej prognozy finansowej na lata 
2021 - 2036 oraz projekt uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2021 rok, projekty te 
przewidują zwiększenie planów przychodów, z tytułu rozliczeń środków określonych w 
artykule 5 ustęp 1 punkt 2 ustawy o finansach publicznych i dotacji na realizację programu 
projektów na zadania finansowanego z udziałem środków zewnętrznych o kwotę 246. 844 zł 20 
gr z przeznaczeniem na uzupełnienie planu zadania przebudowa żłobka miejskiego. Ponadto 
dokonuje się zmian w wydatkach Urzędu Miasta, zmiany dotyczą budowy ulicy 
Nadnarwiańskiej oraz przesunięcia pomiędzy wydatkami w zadaniach powiatu i w zadaniach 
miasta. To w zasadzie tyle, bo tych zmian nie ma wiele. Wpłynęły oczywiście autopoprawki 
Pana Prezydenta, ale one nie były rozpatrywane na Komisji Budżetu i Finansów Komisja na 
swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały dotyczący zmian w wieloletniej 
prognozie finansowej głosami 7 za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się oraz 
w przypadku zmian w uchwale budżetowej na 2021 rok również pozytywnie komisja wnosi do 
Rady o rozpatrzenie tego projektu uchwały głosami 7 za, przy braku głosów przeciwnych i 
braku wstrzymujących się. 
Skarbnik Miasta Aneta Leończyk: Uchwała Rady Miasta w sprawie zmian uchwały 
budżetowej na 2021 rok zakłada zwiększenie dochodów ogółem o kwotę ponad 460 tys. i 
dochody po zmianach będą wynosiły 410.458.316,34 natomiast zakłada również zwiększenie 
wydatków o kwotę ponad 706 tys. i wydatki po zmianach to kwota ponad 424 tys. 
Autopoprawka wprowadzona do projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zakłada właśnie 
zwiększenie dochodów o kwotę ponad 460 tys., kwota ta wynika z wpływu nadpłaty za energię 
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elektryczną tj. kwota ponad 194 tys. oraz wpłat 266 tys. stanowią wpłaty z tytułu opłat w 
zakresie ochrony środowiska. Środki te przeznaczone są na realizację między innymi zadań 
inwestycyjnych takich jak kompleks wypoczynkowo-sportowy kolorowe Wojciechowice, 
urządzenie placu zabaw ulica Henryka Dobrzańskiego, rewitalizacja terenu zbiegu ulic 
Wyspiańskiego i Lenartowicza na osiedlu Stacja, przebudowa i doposażenie placu zabaw na 
osiedlu Traugutta, urządzenie wybiegu dla psów na terenie parku miejskiego ponadto 
doposażenie i modernizacja placu zabaw przy sklepie Mila u zbiegu ulic Łęczysk z ulicą 
Sobieskiego. Te zmiany wynikają w wyniku jak gdyby ofert z przetargu nieograniczonego na 
roboty budowlane, które zakładają wyższe kwoty niż te zaplanowane, które mamy w budżecie, 
dlatego konieczne jest jak gdyby zmiana wprowadzenia dodatkowych środków. Ponadto środki 
te przeznaczone są na wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego przebudowa rowu 
melioracyjnego tak zwana Chemiczna. Te środki w kwocie 150 tys. przeznaczone są na 
wykonanie kompleksowej dokumentacji tego zadania jak i również chcielibyśmy wprowadzić 
środki w kwocie 2.340, które będą przeznaczone na nagrody motywacyjne dla funkcjonariuszy 
Komendy Miejskiej Policji gdyż Pan Komendant zwrócił się z prośbą do Pana Prezydenta o 
uhonorowanie jak gdyby 2 funkcjonariuszy policji, którzy pełnili swoją służbę 20 stycznia i 
uratowali mężczyznę, który wpadł do rzeki. Ponadto również dokonujemy przesunięcia planu 
na zadaniu inwestycyjnym ograniczenie emisji zanieczyszczeń powietrza poprzez 
zrównoważony rozwój mobilności miejskiej na trenie Ostrołęki jest o przesunięcie z paragrafu 
605 z czwartą cyfrą 9 na 60 50 o kwotę 255 tys. Jest to w celu uzupełnienia planu wydatków w 
ramach środków własnych. Jeżeli chodzi o uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej ona dostosowuje wszystkie nasze zmiany, które wprowadziliśmy uchwałami Rady 
Miasta i autopoprawką.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tych dwóch 
punktach.  
Radny Jerzy Grabowski: Ja chciałbym tylko o dwie sprawy spytać odnośnie uchwały 
budżetowej na 2021 rok. Oczywiście będę pytał też przede wszystkim w rejonie stacji, ale 
chodzi mi o stronę 3 budowa ulicy Czarnej na terenie Ostrołęki, tam na lata 2021 jest 300 tys., 
natomiast na ten rok jest przewidziane 150 tys. Skądinąd wiem, że bo byłem tam ta część 
Czarnej tej dróżki tak zwanej na terenie gminy Rzekuń jest już uporządkowana na tyle, że 
wycięte są drzewa praktycznie jest przygotowane do inwestycji i wiem, że mieliśmy te 
inwestycje jakby poprowadzić wspólnie z gminą i tu jest pytanie do Pana Prezydenta jest to 150 
tys. nie wiem czy to jest na wycięcie tych drzew na tym naszym odcinku 280 m i co dalej z tym, 
bo jeśli sąsiednia gmina rozpocznie tą inwestycję to jakoś to będzie wyglądało tak sobie, jeśli 
zakończy na tej granicy z miastem Ostrołęka. Drugie pytanie i to już jest ostatnie chodzi mi o 
strona 8 chodzi o przebudowę stadionu miejskiego były te pytania zadawane i one się ciągną 
natomiast z tej kwoty jest 165 tys. na ten rok, czy to jest kwota, z której została, czy będzie 
opłacony projekt tego obiektu. Ja myślę, że jest to chyba już ostatni taki obiekt stadion miejski 
tutaj na północno-wschodniej Polsce, gdzie jest w takim stanie ani innym o tym żeśmy wiele 
razy dyskutowali. Czy Pan Prezydent tez podejmuje rozmowy z Polskim Związkiem 
Lekkoatletyki, bo był swojego czasu Pan Majewski wiceprezes tu angażował pewne środki i tak 
dalej oczywiście też z budżetem z Ministerstwem Dziedzictwa i Sportu teraz. Czy są jakieś 
rozmowy prowadzone, bo kwota 165 tys. na taki obiekt to jest bardzo mała kwota. Czyli te dwa 
pytania z tego budżetu na 2021.  
Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Jeżeli chodzi o drugie pytanie Radnego Jerzego 
Grabowskiego to słusznie zauważył, ta kwota 160 tys. jest to kwota za opracowanie 
dokumentacji projektowej. Ja nie ukrywam, że tamten rok troszeczkę przeciągnęliśmy tą 
procedurę z dwóch powodów, po pierwsze wystąpił COVID i mieliśmy świadomość, że 
żadnych środków nie dostaniemy w roku poprzednim na budowę tego stadionu, dodatkowo 
trzeba było uzyskać, że tak powiem certyfikację tego stadionu od Polskiego Związku Piłki 
Nożnej i to nam się udało na jesieni zrobić. Natomiast pierwszy główny powód to był taki, że 
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jak Pan Przewodniczący wie dokumentacja [niezrozumiałe] wokół stadionu boiska też ma jakąś 
trwałość nie chcieliśmy też za szybko kończyć tego projektu żeby on po prostu przed upływem 
kadencji nam się zdezaktualizował. Natomiast mam nadzieję, że w tym roku już ten COVID 
szczęśliwie uda nam się przezwyciężyć tak naprawdę czekamy na miesiąc luty, kiedy zostaną 
po pierwsze mam nadzieję, że to już w lutym nastąpi, zostanie uchwalony budżet kraju i 
zostaną ogłoszone nabory przez Ministerstwo Sportu i Kultury teraz Kultury i Sportu w tej 
chwili. No mam nadzieję, że uda nam się pozyskać kwoty dofinansowania do budowy tych 
obiektów i wtedy myślę, że jeżeli uda nam się uzyskać to dofinansowanie to byśmy 
rozstrzygnęli ten projekt, który docelowo zakładamy około dwóch albo, co najmniej trzech lat 
będzie trwał. Tak to wygląda na dziś dzień. Tam była jeszcze kwestia tego rozważaliśmy, bo 
przy tych obiektach dofinansowanych z Ministerstwa Sportu kwestią tak jakby poboczną było 
też korzystanie z tych obiektów i jak Państwo wiecie u nas obiekty są odpłatne natomiast w 
momencie gdybyśmy pozyskali dofinansowanie te obiekty musiałyby być bezpłatne jednak po 
przeanalizowaniu wpływów, czy opłat, jakie otrzymujemy z dzierżawy tych boisk na poziomie 
60 - 70 tys. rocznie no to gdyby udało nam się pozyskać kwotę 5 - 10 mln to wiadomo, że 
wtedy byśmy jednak zeszli z tych opłat tylko po to żeby to dofinansowanie otrzymać, także 
mam nadzieję, że jeżeli ten nabór będzie przeprowadzony na wiosnę to gdzieś w połowie roku 
byśmy ruszyli najpierw z budową boiska, na jesieni z budową boiska tego naturalnego z tyłu 
stadionu i części tej infrastruktury treningowej no, bo tj. priorytet do zrobienia, więc jeśli to by 
się udało zrobić to powiedzmy w przyszłym roku w połowie roku byśmy przystąpili do budowy 
właściwego stadionu i zburzenia tej trybuny, która obecnie jest. Tak jak mówię wszystko jest 
uwarunkowane od tego czy będą nabory w Ministerstwie Sportu no i jakiej wysokości będą te 
nabory. Ja nie ukrywam, że Pan Arkadiusz Dobkowski śledzi to na bieżąco i tutaj mamy 
spotkać się w momencie, kiedy te nabory zostaną ogłoszone. Natomiast, jeżeli chodzi o czarną 
dróżkę to zgadza się Panie Przewodniczący te drzewa po naszej stronie nie zostały jeszcze 
wycięte i mamy zamiar wyciąć te drzewa natomiast ta kwota 150 tys. zł to jest kwota na 
sfinansowanie projektu całej czarnej dróżki znajdującej się zarówno po naszej stronie jak po 
stronie Rzekunia. I tak się umówiliśmy, że gmina w momencie przeprowadzenia postępowania 
ja wiem, że tam były kwestie na terenie gminy prawne, które nie pozwoliły w tamtym roku 
przeprowadzić tego postępowania, ale jeżeli gmina je przeprowadzi a mam nadzieję, że w tym 
roku czy na wiosnę uda się przeprowadzić, to wtedy my, jako miasto w pierwszej kolejności, że 
tak powiem zapłacimy za wykonanie projektu w całości a później ten projekt będziemy 
partycypować /niezrozumiałe/ czarnej dróżki po naszej stronie zdecydowaliśmy się na takie 
rozwiązanie z tego powodu, o którym mówi Pan Jerzy Grabowski chcielibyśmy żeby to była 
jednolita koncepcja ze strony Rzekunia jak i Ostrołęki żeby to było wszystko tak ładnie zebrane 
a nie powiedzmy my swoją część byśmy budowali Rzekuń swoją i nie daj Boże albo byśmy się 
minęli albo by to zupełnie inaczej wyglądało. Chcemy to jakoś ładnie złożyć z resztą mówiłem 
kilkukrotnie, jeżeli Wójt w Rzekuniu też już skończył jest prawie na ukończeniu, Multicentrum 
mamy przetarg rozstrzygnięty, roboty się zaczęły jakby się udało nam zrobić czarną dróżkę to 
mamy na prawdę taki ładny trójkąt, że tak powiem wymiany mieszkańców Ostrołęka Rzekuń 
gdzie myślę też i relacje wzajemne, ale też i ta wymiana mieszkańców, by się bardziej zazębiła, 
bo nie ma, co ukrywać, że chcielibyśmy żeby mieszkańcy Gminy Rzekuń też korzystali z 
naszego Multicentrum, ale myślę, że też mieszkańcy Ostrołęki, nie tylko osiedla stacja będą 
chcieli korzystać w Rzekuniu, mam nadzieję, że to się uda dopiąć i wtedy na stacji też parę 
dużych projektów by się udało zrobić i mieszkańcy byliby zadowoleni. 
Radny Grzegorz Milewski: moje pytanie dotyczy autopoprawki pierwszej strony ostatniego 
wersu i tam jest podana kwota na nagrody motywacyjne dla funkcjonariuszy Komendy 
Miejskiej Policji w kwocie 81 zł. Nie wiem czy tam nie ma jakiegoś błędu.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: jest błąd Panie Radny również miałem o 
tym mówić, ale bardzo dobrze, że Pan to wychwycił. Pani Skarbnik proszę powiedzieć, bo 
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potraktujemy to, jaką jako poprawkę redakcyjną i każdy z Radnych zaraz sobie uzupełni i 
dopisze tą kwotę  
Skarbnik Miasta Aneta Leończyk:  nie ma błędu, bo te 81 zł to pochodzi z dochodów, które 
zostały po zliczeniu tego punktu pierwszego, ale w punkcie drugim dokonuje się przesunięcia w 
planie wydatków bieżących ta kwota 2.340 przeznaczona na nagrody dla policjantów stanowi 
jak gdyby sumę 81 + 2.259 i daje nam kwotę 2.340. Po prostu z dwóch jak gdyby źródeł 81 
pochodzi z dochodów, które wprowadzimy, a 2.259 z przesunięcia wydatków  
Radny Henryk Gut: chciałem do Pana Prezydenta się zgłosić dotyczy ta moja prośba budowy 
ulicy Nadnarwiańskiej tam jest zdjęcie wydatków i jaka jest przyczyna tego ewentualnie. To 
jest pierwsze czytanie, a drugie remont budynku przy ulicy Bogusławskiego dla potrzeb 
Centrum Aktywności Seniorów i tu chciałem dopytać, na czym polegają jakby te prace w tym 
roku, czy to jest taki kapitalny remont tego budynku czy to wyposażenie już i czy to ze środków 
własnych realizujemy? 
Prezydent Miasta Łukasz Kulik: jeżeli chodzi o budynek przy ulicy Bogusławskiego to jak 
Państwo widzicie, że ta kwota odnośnie kwoty pierwotnej wzrosła wynika to przede wszystkim 
z faktu, że w ramach przebudowy budynku uwzględniliśmy również termomodernizację tego 
budynku. Chcemy go zrobić kompleksowo od razu, bo i tak ta pierwotna kwota koło 1 mln zł 
dotyczyła remontu w środku no, ale stwierdziliśmy, że nie ma, co tego robić na raty zróbmy to 
na raz. Dodatkowo mamy nadzieję też, że w ciągu bieżącego roku ukażą się nabory na 
termomodernizację i będziemy mogli, że tak powiem te kwoty dyskontować w środkach 
zewnętrznych. Natomiast, jeżeli chodzi o budowę ulicy Nadnarwiańskiej to pierwotnie w planie 
wydatków cała kwota przewidziana na budowę ulicy Nadnarwiańskiej była przewidziana ze 
środków własnych. Dochodzą do nas słuchy, że wniosek o budowę ulicy Nadnarwiańskiej 
został rozpatrzony pozytywnie no niestety na dziś dzień nie mamy tego potwierdzonego na 
piśmie. Niemniej jednak chcę Państwu powiedzieć, że zdecydowaliśmy, że ulice 
Nadnarwiańską czy tak, czy tak będziemy realizować przetarg myślę, że w przeciągu trzech, 
czterech tygodni Dyrektor Rogalski już na tą ulicę ogłosi. I czy tak czy tak to będziemy tą ulicę 
realizować cieszę się, że tak powiem z każdego wsparcia, które jako miasto pozyskujemy no, 
ale uważam, że wkład ulicy Nadnarwiańskiej ta kwota 1 mln zł, jeżeli nie dostaniemy tego 
dofinansowania to znajdziemy je we własnych środkach i trzeba ją gdzieś po prostu wykonać. 
Podobnie jak uważamy, że powinniśmy dokonać przebudowy ronda na ulicy Goworowskiej i 
ten fragment Brata Zenona Żebrowskiego jakby to obwodnicę śródmiejską w pewnym zakresie, 
więc czekamy ciągle na te dofinansowania tą kwotę zdejmujemy, bo zakładamy, że jeżeli 
otrzymamy dotację to będzie ona wynosiła, co najmniej 50% zadania w przypadku ulicy 
Nadnarwiańskiej to jest tam 1 400 000. Mamy zabezpieczone środki nawet gdyśmy nie dostali 
natomiast no mówię to takie przesunięcia budżetowe, gdzie część tych wniosków, które już 
możemy realizować staramy się puszczać tj. akurat te prace zabaw, których nie udało się 
zrealizować z budżetu obywatelskiego w poprzednim roku, a które chcemy zrealizować teraz 
jeszcze przed wakacjami żeby to było możliwe do użytkowania to tyle. 
Radny Adam Kurpiewski: miałem właśnie dopytać i podziękować oczywiście za remont 
budynku przy Bogusławskiego tylko tu jest napisane, że już w wyniku postępowania na wybór 
wykonawcy zadania wartość najniższej oferty przewyższała wysokość zabezpieczonych na ten 
cel środków. I chciałem zapytać o te konkrety, bo skoro jest wykonawca to czy już Pan 
Prezydent ma ten termin oddania budynku do użytku czy do zakończenia prac budowlanych. 
Więc o to chciałem zapytać jakby w uzupełnieniu do pytania Henryka Guta. Kolejne moje 
pytanie dotyczyło priorytetów, tak sobie myślę o priorytetach i inwestycji zwłaszcza z tego 
naszego budżetu obywatelskiego i fajnie by było jakby ta ostrołęcka strefa wypoczynku przy 
Kupcu, którą zgłosiła Młodzieżowa Rada Miasta była jakby priorytetowo potraktowana i 
robiona i realizowany ten przetarg był jak najszybciej żeby na wiosnę, gdy będzie taka potrzeba 
można było już z tego korzystać. Wiecie Państwo, że na terenie miasta nie ma za dużo tych 
miejsc a tu wolna przestrzeń w dobie koronawirusa jak najbardziej pożądana także taka moja 
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propozycja do Pana Prezydenta żeby jakby wszystkie teraz wysiłki skierować na to realizację 
tego właśnie projektu żeby na wiosnę za te parę miesięcy można było już z niego korzystać. Na 
pewno wszyscy będą bardzo wdzięczni my, jako mieszkańcy miasta Ostrołęki. No i tam moja 
ukochana ulica Łąkowa, z którą mam straszny problem też bym prosił o priorytetowe działanie, 
bo tam jest po prostu nie do przejechania. Na dzień dzisiejszy bym prosił Pana Prezydenta czy 
wysłać może Straż Miejską, która by zwróciła uwagę mieszkańcom posesji wzdłuż tej drogi 
żeby wycięli krzaki, bo przejeżdżając rysuje się samochody, bo tam po jednej stronie parkują 
samochody z drugiej strony rosną krzaki na połowę drogi i jak przejeżdżam nie tylko ja, ale 
wszyscy mieszkańcy tamtych okolic, ja tam nie mieszkam tylko przyjeżdżam do swojej matki 
to rysujemy samochody. Także bardzo proszę o jakąś interwencje żeby ta droga była przejezdna 
no i też jakby jeszcze raz niech tam się przejdzie jakaś komisja zobaczy, w jakim stanie jest ta 
droga i zaradzi no można, chociaż jakoś spróbować wyrównywać, bo po prostu tj. nie do 
pomyślenia jak ta droga wygląda.  
Prezydent Miasta Łukasz Kulik: jeżeli chodzi o pierwsze pytanie Centrum Aktywności 
Seniorów to sprawdziłem w postępowaniu termin zakończenia prac 31 sierpnia 2021. Więc 
myślę, że bez problemu powinniśmy już na jesieni, że tak powiem mieć kolejną okazję żeby się 
spotkać i otworzyć to Centrum tak żeby ono mogło już funkcjonować. Nasi seniorzy, ale nie 
tylko seniorzy sporo organizacji znalazło swoje miejsce w końcu takie gdzie mogą mieć swoje 
siedziby. Jeżeli chodzi o ulicę Łąkową Panie Radny to ja, że tak powiem dwutorowo z jednej 
strony poproszę komendanta żeby sprawdzono, Panią Bożenę Szymańską poproszę po prostu 
żeby służby sprawdziły kwestię wycięcia tych krzaków po jednej stronie ulicy natomiast po 
drugiej stronie ulicy wydaje, że są to bloki należące do ostrołęckiej spółdzielni mieszkaniowej. 
To bym prosił Pana Przewodniczącego Szatanka żeby w miarę możliwości też tam w 
spółdzielni zainterweniował żeby te krzaki zostały wycięte. Natomiast, jeżeli chodzi o same 
postępowanie w zakresie ulicy to Panie Radny tam jest problem jednego ogrodzenia, które 
zostało posadowione na terenie należącym do miasta, jest tam jedna taka posesja, która no cóż 
można powiedzieć, że się wgrodziła w teren drogi. Ta umowa została wypowiedziana już, nie 
wiem, czemu w ogóle była podpisywana no i w tej chwili jesteśmy na tym etapie, że 
chcielibyśmy jakoś polubownie z właścicielem tej posesji załatwić sprawę przesunięcia tego 
ogrodzenia tak żeby ono bym powiedział wróciło na swoje na swoje miejsce. W momencie jak 
damy radę to ogrodzenie, że tak powiem przestawić to przystąpimy do planowania czy 
przebudowy samej ulicy Łąkowej. Natomiast ja też w międzyczasie poproszę służby mi 
podległe żeby jakoś tam no teraz nie, ale gdzieś za miesiąc jak już będą dobre warunki 
pogodowe wyrównywać, utwardzić może jakimś destruktem czy czymś to weźmiemy to pod 
uwagę to Pana propozycje czy prośby. 
Radny Adam Kurpiewski:  jeszcze ten projekt Młodzieżowej Rady Miasta. 
Prezydent Miasta Łukasz Kulik: jeżeli chodzi o ten projekt Młodzieżowej Rady Miasta to ja 
wczoraj rozmawiałem z Panem Przewodniczącym Rady Miasta Młodzieżowej i mówiłem, 
wprost, że no oni kierują projektem na pewno maja jakieś gotowe rozwiązania, które gdzieś 
widzieli więc ja poprosiłem żeby już w trybie pilnym dostarczono nam wskazanie, które to były 
konkretne firmy jakie to były urządzenia żeby tak jak Pan mówił żebyśmy już mogli to już po 
prostu zakupić i w okresie przed mistrzostwami Europy czy to Świata nie wiem, które mamy w 
tym roku żeby ta infrastruktura w tym miejscu zaistniała. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: wracając właśnie tutaj do komisji 
finansów, gdzie Pan już sygnalizował, że będzie nadpłata z tego tytułu oszczędności z energii 
elektrycznej także mieliśmy taką informację i to naprawdę jest dobry taki bodziec i to cieszy, że 
te pieniądze są wykorzystane dla najmłodszych, bo to głównie chodzi o place zabaw o 
kompleksy wypoczynkowe o rewitalizację terenu na stacji. Takich terenów rekreacyjnych, 
wypoczynkowych w mieście nam potrzeba, im więcej takich terenów tym bardziej mieszkańcy 
mają gdzie wypoczywać i spędzać wolny czas i to dobrze, że ta autopoprawka przez Pana 
Prezydenta została przedstawiona. Myślę, że tutaj będziemy wszyscy dzisiaj jednomyślnie i 



18 

 

poprzemy ten projekt uchwały. Natomiast pojawiło się tutaj nowe zadanie, a że jest one 
związane z osiedlem Łęczysk w tej autopoprawce również dziękuję Panu Prezydentowi, bo są 
spore pieniądze na plac zabaw u zbiegu ulic Łęczysk i Sobieskiego, to też zapewne 
mieszkańców osiedla Łęczysk ucieszy. Natomiast ja muszę Pana zapytać o to zadanie gdzie jest 
przeznaczony 150.000 żeby pan mi w kilku zdaniach powiedział ten rów melioracyjny, o co 
tutaj chodzi przy ulicy Chemicznej. Wrócę również do podniesionego dzisiaj już tematu na 
dzisiejszej Sesji do zdjęcia tych środków 240.000 z ulicy Nadnarwiańskiej. Ja Szanowni 
Państwo pytałem na komisji finansów, której jestem członkiem, czy to nie zaburzy budowy tej 
inwestycji Pan Prezydent mnie zapewnił, że tak jak to dzisiaj powtórzył, że miasto będzie 
wykonywało budowę tej ulicy, oczekiwany, bo to zapewne i ucieszy się tutaj kolega Andrzej 
Jaskólski, który również pisał interpelację w imieniu mieszkańców. Ja z mieszkańcami 
wielokrotnie tej ulicy rozmawiałem i trzeba tutaj powiedzieć, że to praktycznie przedostatnia, 
bo chyba o jeszcze jedna ulica nam zostanie na Starym Mieście, która jest drogą gruntową. 
Przyjdzie czas na podziękowania, bo Szanowni Państwo tak jak kiedyś apelowałem do 
ostrołęckich parlamentarzystów to chcę Państwu powiedzieć, że rozmawiałem z Panem Posłem 
Arkadiuszem Czartoryskim i prosiłem go o zabezpieczenie tych środków, żeby porozmawiał ze 
służbami Wojewody żeby te pieniądze się znalazły na budowę tej ulicy, ale również dziękuję 
Panu Prezydentowi, że Pan umieścił tą ulicę i że miasto wystąpiło o środki do funduszu dróg 
samorządowych. Tak jak Pan Prezydent mówił wszystko wskazuje na to, że dostaniemy te 
pieniądze bodajże 1.300.000 zł będą to środki zewnętrzne również w tym miejscu i w tym 
czasie i robię to w tej chwili również proszę ostrołęckich parlamentarzystów pamiętajcie 
Panowie o ulicy Goworowskiej wraz ze ścieżkami rowerowymi to by na pewno polepszyło stan 
infrastruktury drogowej w naszym mieście. Panie Prezydencie jeszcze tak zapytam Pana, bo 
miałem zapytać o to Pana dyrektora Rogalskiego, ale wiem, że dzisiaj jest nieobecny na jakim 
etapie jest przygotowanie tej budowy ulicy Nadnarwiańskiej, jeżeli Pan by mógł powiedzieć. 
Prezydent Miasta Łukasz Kulik: jeżeli chodzi o budowę ulicy Nadnarwiańskiej, to tak 
naprawdę kwestia dotyczy chyba samej dokumentacji uzupełnienia części dokumentacji w 
zakresie projektanta, wydaje mi się, że chodzi o organizację ruchu jeszcze tutaj, bo to 
organizacja ruchu była poprawiana jeszcze żeby było kompletne do budowy tak jak 
rozmawiałem z Panem Rogalskim nawet wczoraj, no sam tam mieszka na tym osiedlu więc 
myślę, że traktuje tą ulicę jako priorytet 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Panie Prezydencie on mieszka przy tej 
ulicy. 
Prezydent Miasta Łukasz Kulik: myślę, że Dyrektor Rogalski bardzo zadba o to żeby ta ulica 
została budowana. Ja chcę Państwu powiedzieć, że od początku stycznia to też jest tak, że 28 
nie wszystkie, że tak powiem postępowania mogliśmy puszczać od razu. Wynika to z faktu, że 
ukazała się nowa ustawa prawo o zamówieniach publicznych i potrzebowaliśmy trochę czasu 
też na to żeby odbyć swego rodzaju szkolenia. No, ale też niestety w tej ustawie znajdowały się 
odniesienia do rozporządzeń, które się nie ukazały z dniem 1 stycznia także musieliśmy jeszcze 
styczniu czekać na rozporządzenia w tej chwili mam już to dograne i ja ze swej strony mogę 
powiedzieć tak zarówno ulica Nadnarwiańska, jaki i przebudowa ronda na ulicy Goworowska 
to są takie priorytety duże, które trzeba było puścić i które musimy zakończyć w tym roku. Z 
tego, co wiem, priorytetem dla mnie było puszczenie dokumentacji na przebudowę ulicy 
Goworowskiej czy przy ronda ul. Goworowskiej ta dokumentacja została przekazana do KPZ 
do realizacji, drugim projektem, który został przekazany to jest budowa ścieżki rowerowej na 
Wojciechowicach plus tego wodociągu, o którym rozmawialiśmy to też od projekt 
refinansowany ze środków zewnętrznych. Trzecim wnioskiem, który pójdzie na dniach 
zakładam mam nadzieję, że jutro tj. budowa ścieżki rowerowej wzdłuż ulicy Goworowskiej od 
ul. Łubieńskiego do granic miast tak mi się wydaje, więc tj. taki ciąg do realizacji w tym roku. I 
teraz z racji tego, że ścieżka od Łubieńskiego do granic miasta była budowana to aż się prosi 
żeby być skrzyżowania, które jest z Goworowską a Pomian zrobić tam rondo, zrobić nowe 
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ścieżki i ten teren zagospodarować tak, żeby mieszkańcy, którzy jeżdżą na rowerach, czy 
poruszają się mogli, że tak powiem przemieszczać się swobodnie na te wycieczki weekendowe 
związane z covidem. Także Nadnarwiańska jest 4 w kolei do puszczenia. Powiem tak, a może 
wrzucę też temat do dyskusji, bo zastanawiamy się w sumie z Panem dyrektorem czy 
jednocześnie nie zlecić opracowania dokumentacji projektowej czy nie zrealizować takiego 
pomysłu, który kiedyś był u nas w mieście żeby zrealizować łącznik między ulicą Berka 
Joselewicza, a ulicą Nadnarwiańską jest tam kawałek terenu, Panie Przewodniczący gdzie 
można było taki krótki odcinek tych kilkudziesięciu metrów wykonać. I też się zastanawiamy, 
nie wiem jak Państwo Radni, bo to ma swoje plusy i minusy, czy nie warto byłoby też tego 
zrobić w ramach uzupełnienia tego zadania. Natomiast mogę Pana uspokoić, że Nadnarwiańską 
będziemy realizować, a co do tego łącznika to czekamy na Państwa opinie, zobaczymy może 
dzisiaj Państwo też się wypowiecie. Natomiast druga sprawa to jest ten rów na ulicy 
Chemicznej tj. można powiedzieć, że to jest jeden z obiektów strategicznych u nas w mieście to 
jest rów, który w przypadku jakichkolwiek sytuacji czy, że tak powiem awaryjnych na naszej 
oczyszczalni czy wystąpienia jakiś wyższych poziomów wody powoduje, że woda z 
oczyszczalni jest doprowadzana tym rowem aż poza granice miasta. I to był taki rów 
rezerwowy, który z jednej strony nie był ani koszony ani pogłębiany nawet nie pamiętam, kiedy 
z drugiej strony jest tam parę przepustów mamy przepust w ulicy to nie jest ulica Chemiczna, 
ale z tyłu oczyszczalni, nie wiem czy Państwo kojarzą była taka droga, gdzie mieliśmy przepust 
i przejazd, który od zeszłego roku jest zablokowany, ponieważ ten przepust po prostu no nie 
zawalił się, ale popękał w tej chwili nie jest przyjezdne, nie ma możliwości jeździć tamtą stroną 
dodatkowa mamy chcielibyśmy wrócić do realizacji 2 przepusty. Jeden w ulicy o ile się nie 
mylę Pomarańczowej, drugi to będzie ulica zaraz sobie przypomnę, jaka chodzi o tą jakby 
drugą część Pomianu, gdzie część działek ma dostęp od strony ul. Goworowskiej, a później ten 
rów tak jakby oddziela pewną część miasta i trzeba jeździć dookoła. Chcielibyśmy dodatkowo 
zlecić realizację tych dwóch przepustów. Trzecia kwestia związana z budową tego rowu 
dotyczy samego jego przebiegu, ponieważ w ramach realizacji studium to powiem Państwu tak, 
że zgłosiło się do nas kilku mieszkańców gdzie ten rów powiedzmy według starych rysunków 
miał powiedzmy 50 m szerokości zajmował całą działkę budowlaną natomiast ten rów ma de 
facto koło dziesięciu może 10 m może 12 m szerokości wraz z terenem tym dodatkowym i teraz 
my też chcielibyśmy wytyczyć dokładnie granicę jego przejścia tak żeby studium ten teren 
umożliwiają zabudowę jednak dopuścić mieszkańcom możliwość zabudowy działek przy tym 
samym rowie. Dodatkowo chcielibyśmy to zrobić też tam chyba dwie czy trzy tzw. zastawy, no, 
bo całość projektu chcielibyśmy finansować z projektów dotyczących retencji wody. Okazało 
się, że o ile same rowy melioracyjne się nie kwalifikują o tyle budowa takich zastaw, że tak 
powiem, które ograniczają spływ wody akurat mogłaby spowodować, że ten projekt mógłby się 
zakwalifikować w związku, z czym zleciliśmy właśnie przygotowanie takiej kompleksowej 
dokumentacji, żeby ten rów powiedzmy od oczyszczalni aż po granice miasta tam za torami w 
okolicach Tobolic oczyścić, pobudować dodatkowe przejazdy i żeby to powiedzmy raz na 
zawsze ten temat rozwiązać też z zabudową tych nieruchomości. A ulice to Państwu, jeżeli Pan 
Przewodniczący pozwoli to zaraz znajdę, jaka to ta druga ulica była gdzie tam mieszkańcy też 
mieli problem z dojazdem do swoich działek.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: dobrze Panie Prezydencie to może w 
wolnej chwili, bo ja o to nie pytałem ja dziękuję za to wyjaśnienie może ktoś jeszcze z Radnych 
będzie chciał zabrać głos przy tych dwóch punktach omawianych, już Pan Prezydent znalazł tą 
drugą ulicę czy szuka?  
Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Panie Przewodniczący patrzę na mapę to jest przedłużenie 
ulicy Sadowej bodajże. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Pomarańczowa i Sadowa ok. 
Prezydent Miasta Łukasz Kulik:  ze Żniwnej w  lewo idzie Sadowa kończy się na rowie, a 
tutaj chcielibyśmy tak połączenie z tą drugą częścią osiedla gdzie są Agrestowe, Jeżynowe też 
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żeby było przejezdne. Też jest tam ten fragment od Sadowej odcięty i trzeba jechać od Żniwnej 
od Pomianu. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki - poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie wieloletniej prognozy finansowej wraz z autopoprawką. 
Głosowanie 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymujące się – 0 
Uchwała została podjęta. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki - poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021 wraz z 
autopoprawką.  
Głosowanie 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymujące się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
11A. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie ustalenia nazwy 
ulicy w mieście Ostrołęka. 
Sprawozdawca Komisji Kultury i Dziedzictwa Narodowego i Promocji Jacek Łuba: 
rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta w sprawie ustalenia nazwy ulicy w mieście 
Ostrołęka dotyczy ulicy Architektów w tym wypadku komisja przychyliła się i wydała 
pozytywną opinię 6 głosów za, przy 1 wstrzymującym się. Przypomnijmy, że nazwa tej ulicy 
Architektów została zaproponowana na komisji i pozytywnie zaopiniowana, a to ze względu na 
obecność ulic ościennych, czyli ulic Geodetów i Podróżników i tu dwie propozycje padły 
zostaliśmy przy ulicy Architektów. W tym wypadku też w przyspieszonym trybie zostało 
wysłane pytanie opinie do Rady Osiedla Centrum, która również była pozytywna.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: tak jak Pan Przewodniczący powiedział 
też Państwa poinformuję, że wpłynęła właśnie pozytywna opinia Rady Osiedla Centrum na ten 
temat.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie ustalenia nazwy ulicy w mieście Ostrołęka (dotyczy nazwy 
ulicy Architektów) 
Głosowanie 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymujące się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
11B. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w 
sprawie ustalenia nazwy ulicy w mieście Ostrołęka (dotyczy przedłużenia przebiegu ulicy 
Jana Karskiego).  
Sprawozdawca Komisji Kultury i Dziedzictwa Narodowego i Promocji Jacek Łuba: w tym 
przypadku również Komisja Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Promocji pozytywnie 
zaopiniowała 7 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się. Jak sama 
nazwa uchwały wskazuje chodzi tu o nadanie nazwy, a raczej przedłużenie tej nazwy o kolejny 
odcinek ulicy przy ulicy Karskiego w tym wypadku na wniosek mieszkańców i również 
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wysłane zostało przez Pana Przewodniczącego zapytanie do Rady Osiedla Pomian, która 
również zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Głosów w dyskusji nie było. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia nazwy ulicy w mieście 
Ostrołęka (dotyczy przedłużenia przebiegu ulicy Jana Karskiego). 
Głosowanie 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymujące się – 0 
Uchwała została podjęta. 
 
11C. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie rozpatrzenia 
petycji Pani M. K. petycja z dnia 10 grudnia 2020 roku.  
11D. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie rozpatrzenia 
petycji Pani B.M. petycji z dnia 27 grudnia 2020 roku. 
11E. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie rozpatrzenia 
petycji Pani R.S. petycji z dnia 12 stycznia 2021 roku. 
11F. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie rozpatrzenia 
petycji Pani E.E.  petycja z dnia 12 stycznia 2021. 
Sprawozdawca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Ewa Szatanek – odczytam opinię 
Komisji Skarg Wniosków i Petycji dotyczących czterech tych opinii, ponieważ treść jest 
niemalże taka sama. Mianowicie Komisja Skarg Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 26 
stycznia 2021 roku zapoznała się z czterema petycjami z dnia 10 grudnia 2020 roku, 27 grudnia 
2020 roku oraz dwoma z dnia 12 stycznia 2021 roku dotyczącymi wezwania Rady Miasta 
Ostrołęki do pilnego przyjęcia uchwały w sprawie by Rząd RP uzyskał pisemne gwarancje ze 
strony producentów szczepionek na COVID-19, że w przypadku jakichkolwiek powikłań 
gotowi są oni przyjąć i ponieść wszelkie koszty prawne jak również i finansowe wystąpienia 
niepożądanych odczynów poszczepiennych. Pragnę tutaj zaznaczyć, że treść wszystkich tych 
czterech petycji jest taka sama i komisja po przeanalizowaniu treści petycji pod względem 
formalno-prawnym ustaliła, że spełniają wymogi formalne określone w artykule 4 ustawy o 
petycjach i po zapoznaniu się z żądaniami wnoszącymi petycje oraz dokonanie analizy ustawy 
o samorządzie gminnym komisja stwierdziła, że Rada Gminy może podjąć uchwałę tylko w 
granicach zadań Gminy. W związku z tym petycja została rozpatrzona natomiast nie została ona 
uwzględniona. Szanowni Państwo mając na uwadze powyższe komisja postanowiła 
zarekomendować Radzie Miasta Ostrołęki nie uwzględniając petycji o takim stanowisku i 
podjęciu inicjatywy uchwałodawczej w sprawie rozpatrzenia petycji zarekomendować Radzie 
wynikami w głosowaniu petycja Pani M.K z dnia 10 grudnia 2020 roku głosami 3 za, przy 1 
głosie przeciwnym i 1 wstrzymujących się, petycja pani B.M z dnia 28 grudnia 2020 roku, 
głosami 4 za przy braku przeciwnych i 1 wstrzymującym się petycja Pani R.S z dnia 12 
stycznia 2021 roku głosami 4 za, przy braku przeciwnych i 1 wstrzymującym się i petycja Pani 
E.E. z dnia 12 stycznia 2021 roku głosami 4 za, przy braku przeciwnych i 1 wstrzymującym się. 
W związku z powyższym komisja przykłada Wysokiej Radzie przedmiotowe projekty uchwały 
do rozpatrzenia wnosząc o ich przyjęcie bez poprawek.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tych punktach.  
Radny Adam Kurpiewski: ja tu czytając te petycję widziałem, że część tych osób wyrażała 
ochotę uczestniczenia w obradach Sesji i takie mam pytanie, czy to nie zostało uwzględnione 
zapewne czy było możliwe   
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: zostało uwzględnione, dostali link do 
Sesji z tym, że Panie Radny bez możliwości zabrania głosu. 
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Radny Adam Kurpiewski: rozumiem no, bo to tak z takiej ciekawości jakby na przyszłość. 
Druga rzecz to taka, bo ktoś się tam wstrzymywał jakby zdanie odrębne było odnośnie tych 
petycji, bo nie wiem czy mamy rozumieć, że te petycje są takie jakby środowisk 
antyszczepionkowych czy to byli ludzie generalnie z Ostrołęki, czy jakaś taka akcja ogólna to 
pewnie pytanie do Pani Przewodniczącej i do członków komisji skarg jakby nam to przybliżyli. 
I pytanie też już bardziej formalne do prawnika zapewne, bo też w tych petycjach podpisane 
były zgody RODO na przetwarzanie i ujawnianie danych nazwisk imion, a dalej jesteśmy na 
etapie tych inicjałów też bym chciał czy to nic nie zmienia czy po prostu trzymamy się 
standardu, nie wiem może ci ludzie chcieli być ujawnieni w tych kategoriach tu. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Panie Radny myślę, że istnieje to ustawa 
o ochronie danych osobowych i my nie możemy sobie, że ktoś chce to nie znaczy, że my 
będziemy go tytułować z imienia i z nazwiska, nas obowiązuje prawo jest taka ochrona to już 
Panu odpowiadam  
Radny Adam Kurpiewski: Panie Przewodniczącym ktoś ma nazwiska, a nie ma Pan nazwiska, 
bo chroni Pan na siłę nie no to tak nie działa, przepraszam.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: myślę, że przy rozpatrywaniu skarg jak 
Pan zauważył od początku tej kadencji nigdzie nie pojawiło się imię i nazwisko. Dlaczego 
byśmy mieli akurat teraz używać imiona i nazwiska. Ja nie jestem ekspertem w tej sprawie jest 
pracownik w Urzędzie Miasta nazywa się Pan Piotr Podedworny i zapewne on również 
konsultował te projekty uchwał. Jeżeli może w tym temacie wiem, że dzisiaj radcą prawnym na 
dzisiejszej Sesji jest Pan Witold Lewandowski panie mecenasie, czy mógłby Pan udzielić głosu. 
Radna Ewa Szatanek:  odpowiadając na te wątpliwości, które Pana Radnego Kurpiewskiego 
chciałam powiedzieć, że są to trzy osoby z Ostrołęki jedna z Warszawy. Natomiast no tak jak 
już pytałam w opinii są to petycje, które były rozpatrzone, ponieważ zawierały wymogi 
formalne natomiast my, jako tutaj Rada nie mamy jak gdyby takich kompetencji podjąć dalej 
jak gdyby rozpatrując pozytywnie. W związku z tym jest taka opinia komisji, jaką Państwu tutaj 
przedstawiłam. 
Radca Prawny Witold Lewandowski: odnosząc się do zgody na ujawnienie danych 
osobowych to w ustawie o petycjach w artykule bodajże 4 ustęp 3 jest taki zapis, że petycja 
może zawierać zgodę na ujawnienie na stronie internetowej podmiotu rozpatrującego petycję 
lub urzędu go obsługującego danych osobowych podmiotu wnoszącego petycję lub podmioty, o 
których mowa w artykule 5 ustęp 1, proszę zwrócić uwagę do zapisu na stronie internetowej. Ja 
tu mam przykładową jedną petycję, w której jest ta zgoda na ujawnienie na stronie internetowej 
naszych danych oraz administrowanie zgodnie z przepisami RODO. Myślę, że więcej 
wyjaśnień nie potrzeba na stronie internetowej, natomiast tutaj bardzo słusznie są tutaj inicjały, 
ponieważ nie można rozszerzająco traktować tej zgody. 
Radny Jacek Łuba: jako Wiceprzewodniczący Komisji Skarg w imieniu Przewodniczącej 
Ewy tylko kilka zdań na temat petycji, bo myślę, że nie przedmiotem tej petycji nie jest czy 
ujawniać imiona i nazwiska składających wniosek, ale sama merytoryka uważam że jakby 
kontekst który tutaj wybrzmiewa. Myślę, że tworzenie projektów uchwał w tym wypadku 
choćby intencyjnych nie możemy sobie na to pozwolić, bo jeżeli ktoś ma jakieś poglądy 
antyszczepionkowe, których wiele w internecie to na pewno może sobie poczytać, są 
przeciwnicy są zwolennicy, ale nie bierzmy odpowiedzialności za to, bo nie jesteśmy lekarzami 
ani medykami żeby podpowiadać ludziom, czy mają się szczepić, czy nie mają ja tylko zacytuję 
tu ostatnie zdanie z petycji stanowisko to uzasadniam artykułem 39 konstytucji RP zabraniające 
poddawania obywateli eksperymentom naukowym w tym medycznym bez dobrowolnie 
wyrażonej zgody. Szanowni Radni na razie szczepienia są dobrowolne także myślę, że 
publikacja i udostępnianie takich w formie uchwały chyba jest bezzasadne i myślę, że jesteśmy 
póki, co bezpieczni i mamy wolną wolę i każdy zrobi jak uważa.  
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Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie rozpatrzenia petycji Pani M.K, petycja z dnia 10 grudnia 2020 
roku 
Głosowanie 
Za – 13 
Przeciw – 1 
Wstrzymujące się – 4 
Uchwała została podjęta. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie rozpatrzenia petycji Pani B.M., petycja z dnia 27 grudnia 
2020 roku. 
Głosowanie 
Za – 16 
Przeciw – 0 
Wstrzymujące się – 4 
Uchwała została podjęta. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie rozpatrzenia petycji Pani R.S., petycja z dnia 12 stycznia 
2021 roku. 
Głosowanie 
Za – 16 
Przeciw – 0 
Wstrzymujące się – 4 
Uchwała została podjęta. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie rozpatrzenia petycji Pani E.E., petycja z dnia 12 stycznia 
2021 roku. 
Głosowanie 
Za – 16 
Przeciw – 0 
Wstrzymujące się – 4 
Uchwała została podjęta. 
 
12. Przyjęcie informacji Prezydenta Miasta Ostrołęki o sprawach bieżących za miesiąc 
grudzień 2020 roku. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie. 
Radny Grzegorz Milewski: moje pytanie dotyczy strony 10 punktu 6 u samej góry chodzi o 
aneks z firmą, która wykonywała nawierzchnię chodnika i budowała ścieżkę rowerową przy 
ulicy Poznańskiej. Chciałem się spytać o szczegóły, ale przede wszystkim Panie Prezydencie 
chciałbym korzystając z okazji w imieniu mieszkańców oraz swoim podziękować Panu 
Prezydentowi za kompleksowe podejście do tej inwestycji, która była realizowana w ramach 
budżetu obywatelskiego. Panie Prezydencie połączenie przebudowy chodnika z budową ścieżki 
rowerowej to naprawdę była bardzo dobra decyzja, bo biorąc pod uwagę ulicę Poznańską, ale 
również Sienkiewicza, bo w ubiegłym roku właśnie te dwie inwestycje na osiedlu Sienkiewicza 
były realizowane no to na wiosnę, jeżeli będzie taka możliwość oczywiście będzie już 
połączona sieć ścieżek rowerowych dotycząca ulicy Korczaka. W dalszych planach, jeżeli 
jeszcze dołączymy ulicę Modrzejewską naprawdę będzie bardzo dobry ciąg pieszo-rowerowy 
gdzie będą mogli Ostrołęczanie aktywnie spędzać wolny czas i naprawdę tutaj wielkie słowa 
uznania dla Pana Prezydenta, ale również dla wszystkich osób, które przyczyniły się i 
uczestniczyły w realizacji tego przedsięwzięcia, że tak zostało to kompleksowo zrealizowane 
nie tylko sam chodnik i za pewien czas łączenie, wracanie do pewnych kwestii tylko już 
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załatwienie kompleksowe i to na pewno Panie Prezydencie, bo tutaj bym otrzymywałem głosy 
od mieszkańców są bardzo zadowoleni. Dlatego też na Pana ręce składam podziękowania, ale 
również proszę przekazać podziękowania wszystkim pracownikom, którzy uczestniczyli w 
realizacji tego przedsięwzięcia. Dziękuję bardzo.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Panie Prezydencie zapraszamy z rodziną 
na rower na te ścieżki.  
Prezydent Miasta Łukasz Kulik: jak wiecie, ja nie przywykłem do pochwał, no, ale dziękuje 
Panie Radny staramy się to robić, że tak powiem z głową te wszystkie projekty ja wiem też, że 
czasem ciężko mi Państwa było przekonać, co takiego bez dłubania kawałkami, ale jak się 
okazuje gdzieś to tam w końcu jest jakaś wspólna koncepcja, bo jak sam Pan Radny zauważył 
mamy ulicę Sienkiewicza, mamy ulicę Poznańską mamy zgłoszony chodnik do budowy 
chodnik, co prawda w ramach ulicy Modrzejewskiej, ale rozmawiamy z Ostrołęcką 
Spółdzielnię Mieszkaniową żeby zrobić to razem ze ścieżką rowerową i miejscami 
parkingowymi od strony Modrzejewskiej we współfinansowaniu łączy nam się to idealnie ze 
zgłoszoną do realizacji stacją może wyprzedzam trochę stacją rowerów miejskich, ale też i 
stacją do naprawy rowerów, którą planowała chyba Rada Osiedla Bursztynowe o ile dobrze 
pamiętam przy zjeździe tutaj w swoje osiedle dalej nam ładnie rozpościera się cały Wał Carski, 
który już tam koło na wysokości bloku Pana Mariusza Mierzejewskiego wygląda przyzwoicie, 
ale dobrze było cały ten ciąg, że tak powiem tak wykonać no jakby się to gdzieś kończyło w 
okolicach stacji Czarnej Dróżki to rzeczywiście takie całkiem nam by taka ścieżka wyszła 
prawda krajobrazowo- kulturalna od jednego końca miasta do drugiego. Natomiast od razu 
powiem mam nadzieję, że do końca kadencji uda się to zrobić, bo przypominam też, że cały 
czas pracujemy nad projektem przebudowy mostu kolejowego i most kolejowy, jako-taki 
planowany jest również z wkładką dla pieszych i dla rowerów, a jednocześnie Starostwo 
ogłosiło przetarg na wykonanie tego fragmentu ulicy Łęczysk od Wału Carskiego praktycznie 
to Dzbenina, więc całkiem nam się to gdzieś tam myślę, że pod koniec tej kadencji w ładną sieć 
złoży. Ja przede wszystkim chciałem podziękować mieszkańcom, którzy zbierali podpisy pod 
tymi projektami, bo to się im przede wszystkim należą te podziękowania, ale także moim 
pracownikom, którzy starali się tak naprawdę pilnować tego żeby ta inwestycja była dobrze 
wykonana. Akurat w przypadku tej firmy, powiem tak firma nie wyrobiła się z końcem stycznia 
i wynika to przede wszystkim z kwestii odbiorowej, spadł śnieg nie będziemy inwestycji w 
śniegu odbierać to też tak no żeby to jakoś tak wyglądało i ja muszę powiedzieć, że szczególnie 
pozytywnie firmę musimy ocenić za różnego rodzaju, że tak powiem kręcone fragmenty 
krawężników, których powiem szczerze nikt tak u nas w mieście jeszcze krawężników nie 
zrobił, widać, że to było dopieszczone docinali tam metry, więc naprawdę mam nadzieję, że 
firma jeszcze będzie składać u nas te wnioski no i cieszę się z tej pozytywnej opinii Mam 
nadzieję, że wspólnie z Państwem uda nam się to chociażby, że tak powiem główną mapę 
ścieżek rowerowych w mieście dograć. Jeżeli uda nam się a myślę, że się uda w tym roku 
zrobić ścieżkę rondo przy Goworowskiej powiedzmy z Nowopomianem gdzie ten Nowopomian 
zakładamy żebyśmy już do Wału Carskiego dociągnęli i cała ścieżka od Goworowskiej byłaby 
aż do Tobolic no to Panie Radny tutaj naprawdę jest gdzie na tym rowerze z rodziną pojeździć. 
Radny Henryk Gut:  chciałem zapytać w sprawie przedłużenia umowy najmu boksów 
handlowych w Hali Targowej Jedynka do końca grudnia a co dalej czy to koniec jest, czy dalej 
jeszcze Pan przewiduje przedłużyć działalność tym osobom. 
Prezydent Miasta Łukasz Kulik: powiem tak Panie Radny my przedłużamy ciągle to tak z 
miesiąca na miesiąc no nie będę ukrywał, że mam pomysł na akurat na halę Targową Jedynkę 
tych kupców, którzy tam byli nie ma zbyt wielu, część z nich już dawno funkcjonuje w Hali 
Targowej Feniks teraz dodatkowo jeszcze mamy te obostrzenia w handlu. Powiem Panu 
szczerze no mamy pewne problemy w komunikacji dyrektorem, ale to Państwo wiecie, że 
akurat z tym dyrektorem mamy. Ja liczyłem na to, że na przykład szkoła w ramach czy budżetu 
obywatelskiego czy jakiś środków złożyłaby projekt adaptacji Hali Targowej Jedynka uważam, 
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że były kiedyś pomysły żeby zaadaptować piętro tej Hali Targowej na salę a na parterze na 
przykład urządzić stołówkę albo na odwrót no jest parę pomysłów na zagospodarowanie tego 
obiektu, myślę, że Pani Prezydent Gocłowska też mogłaby zdradzić parę pomysłów, które tam 
mieliśmy. Powiem tak w chwili obecnej ta Hala Targowa Jedynka no nie funkcjonuje tak jak 
powinna widać generalnie po tendencjach na rynku, że raczej z tego pomysłu nic nie wyjdzie no 
to, czemu nie mielibyśmy rozwinąć akurat tutaj, czy wykonać jakiegoś remontu powiedzmy tak 
jak to zrobiliśmy w przypadku Korczakówki na przykład w tym roku w tamtym roku 
MZOSTiITu czy innych jednostek zaadaptować nowe salę i coś więcej wyciągnąć jeszcze ze 
szkoły. Jeżeli Pani Prezydent pozwoli to bym oddał głos i Pani Prezydent powie coś więcej.  
Wiceprezydent Miasta Anna Gocłowska: przede wszystkim trzeba powiedzieć, że Ci 
Państwo potrzebowali czasu na jakby przemieszczenie się z tej hali, ale wcale nie prosili o jakąś 
taką bezterminową pomóc przepraszam nie w tym zakresie, bo tak naprawdę to o chodziło 
bodaj 1 sklep, który się i tak już przeniósł, ale Pan powiedział żeby wypromował się w tym 
nowym miejscu to chwilę potrzeba, więc chciałby działać i w jednym i w drugim miejscu. 
Jeżeli chodzi o taki pierwszy pomysł, a nawet powiedziałabym konieczność to proszę Państwa 
mamy Centrum Kształcenia Zawodowego, które robi dużo dobrych usług na rzecz 
mieszkańców i bardzo dobrze funkcjonuje między innymi robi przeglądy samochodów. Ja tu 
oczywiście mogę coś pokręcić, bo z techniką nie jestem tak za pan brat, chodzi, o że miejsce, w 
którym te przeglądy się dokonują stacja tak, nie spełnia określonych standardów i musi się 
dostosować do przepisów w taki sposób żeby ona była przyjezdna ja to tak zapamiętałam i w 
związku z tym chcemy żeby oni się tam zagospodarowali i dzisiaj działamy obok w takiej 
symbiozie. W części hali Państwo kupcy, którzy jeszcze potrzebują trochę tego wsparcia od 
Prezydenta Miasta, a w części dostosowuje swój przyszły warsztat pracy Centrum Kształcenia 
Zawodowego i tutaj tak jak Pan Prezydent mówił to może pomysły też konieczność taka 
kontekstowa wymusza na nas, bo tak jak powiedziałam Państwo wiedzą, że tam handel nie 
kwitnie i że tam nie jest tak, że jakąś sprzedażą ci Państwo są zainteresowani oni byli u nas dwa 
razy w urzędzie, rozmawialiśmy tam bardziej te boksy już służą tym Państwu za magazyny niż 
za miejsce do sprzedaży i myślę, że to nie jest tak, że oni, jeżeli minie ten czas będą pewnie z 
jakąś mocną determinacją się ubiegać o te miejsca. Tu jest akurat porozumienie działamy tak 
żeby wychodzić, Prezydent wychodzi na przeciw interesom zainteresowanych osób to jest 
kilkoro ludzi już oni sobie życie układają to właśnie takie zawodowe na nowo.  
Radny Adam Kurpiewski: w tej samej kwestii, co poprzednik Pan Henryk Gut pytanie o halę 
Jedynkę ja się zgadzam w 100% od dłuższego czasu te hala działa tylko i wyłącznie, jako 
pomieszczenia magazynowe i jakby pomysł na nią jakby był na zagospodarowanie to jest 
bardzo cenna informacja i myślę, że świadczy pozytywnie o włodarzu, że wie, co się na jego 
terenie dzieje i wykorzystuje wszystkie szanse, więc chciałbym się dopytać, co jeszcze prócz 
tych warsztatów, co oczywiście jest słuszną koncepcją jak są jeszcze jakieś pomysły to chętnie 
posłucham, bo z pewnością ten targowy jakby element tam nie musi funkcjonować, bo on nie 
funkcjonuje de facto i jeden sklep wędkarski chyba, który się tak jak Pani Prezydent 
powiedziała przeniósł. 
Wiceprezydent Miasta Anna Gocłowska: ja jeszcze w kontekście tych pomysłów, zawsze 
oczywiście lepsze pomysły ma Pan Prezydent ja przed Pana Prezydenta z pomysłami nie będę 
wychodzić, ale proszę Państwa no nie najlepsze warunki lokalowe ma też sam Zespół Szkół 
Zawodowych Nr 1 na dzisiaj lekcje kończą się tam bardzo późno. Jak wiemy ta hala ma dwie 
kondygnacje jest parter i góra, góra może być też adoptowana do sal dydaktycznych. Takie 
pomysły może nie tyle, co sprecyzowane ile taka burza pomysłów, co by najbardziej tam się 
nam przydało i jest trochę czasu, bo dopiero jest początek roku jak wiemy ta część do końca 
grudnia no jeszcze będzie zajęta, ale w tym czasie też oczywiście też pewnie Pan Prezydent 
będzie chciał słuchać i Państwa propozycji, bo jest to dobre miejsce i dobra lokalizacja i może 
lepiej służyć mieszkańcom niż służy do tej pory.  
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Prezydent Miasta Łukasz Kulik: to, co mówiła Pani Dyrektor jak najbardziej czekamy na 
Państwa pomysły, wiecie, że jestem otwarty na wszelkie pomysły, szczególnie te dobre staramy 
się to robić razem no w tej chwili mamy w Jedynce priorytetem jest, że tak powiem ogłoszenie 
przetargu na remont dziedzińca, a chcielibyśmy to zakończyć przed 100-leciem szkoły, bo w 
tym roku mamy 100-lecie szkoły, więc chcielibyśmy żeby dziedziniec w ramach budżetu 
obywatelskiego był zakończony, oddymianie klatek to też tutaj Pani Dyrektor, to ta Jedynka tak 
oddymianie klatek też w tym roku chcielibyśmy zrobić też, bo to już jest wymógł taki, który 
leży od dosyć dawna. My proponowaliśmy jeszcze szkole, żeby szkoła rozważyła w ramach 
budżetu obywatelskiego zgłoszenie projektu remontu takiego budynku gospodarczego, który 
znajduje się za boiskiem trochę z tyłu między tym głównym boiskiem, który jest obecnie a tym 
boiskiem rezerwowym tam moglibyśmy zorganizować szatnie dodatkowe dla uczniów, więc 
jest tych pomysłów naprawdę mnóstwo no zobaczymy jak to jak to jak to będzie przebiegać. 
Mam nadzieję, że uda nam się w miarę w czasie zrealizować wszystko i będzie to, że tak 
powiem z korzyścią dla uczniów i dla samej szkoły. Z tych pomysłów, o których ja mówiłem to 
tak naprawdę ta stołówka też o tym rozmawialiśmy jest to duży obiekt nie ma stołówki, czemu 
nie, warto może by było się zastanowić żeby akurat, myślę, że jest Pan Jan Rzewnicki widzę 
tutaj to to najlepiej powie o potrzebach szkoły w tym zakresie to generalnie wszystkie pieniądze 
tak jak u nas oświata wszystkie pieniądze na inwestycje są potrzebne ile byśmy nie znaleźli tyle 
byśmy dali radę wydać. Ja bym chciał tylko jeszcze w uzupełnieniu do tych informacji 
powiedzieć Panie Przewodniczący nawiązując jeszcze do kwestii, ponieważ Państwo nie 
pytaliście, ale zauważyłem strona 23 Wydział Finansów Budżetu, Podatków i Opłat tj. kwestia 
umorzenia podatku na ogólna kwotę 118.000 zł. Ja też widziałem taka informacja pojawiła się 
w internecie gdzieś w komentarzach, komu to Prezydent tyle na umarzał także chciałem też 
Państwa poinformować, że no osób fizycznych nie możemy wymieniać tj. 1 osoba natomiast w 
podatku od środków transportu 4 osoby w podatku od nieruchomości natomiast główna kwota 
składająca się na to umorzenie to jest 95.190 zł to jest umorzenie podatku od nieruchomości na 
rzecz Mazowieckiego Szpitala Specjalistycznego u nas w Ostrołęce, kolejna kwota to jest 12. 
856 zł to jest umorzenie na rzecz Kurpiowskiego Centrum Handlowo-Usługowego dodatkowo 
jeszcze w grudniu ze względu na trudną sytuację zdecydowałem umorzyć kwotę 3.459 zł na 
rzecz Parku Wodnego Aquarium także myślę, że to już Państwo wiecie, że zdecydowana 
większość tej kwoty dotyczy naszych jednostek albo jakiś powiedzmy organizacji, które 
ewidentnie tych pieniędzy potrzebowały to tyle ode mnie. 
Radny Henryk Gut: w uzupełnieniu jeszcze do tego poprzedniego mojego pytania do Pana 
Prezydenta, jeżeli to są obiekty Urzędu Miasta, czy zespołu szkół to wydaje mi się, że to 
uprzedzę na pewno pytania i wypowiedź Pana Jana Rzewnickiego, że to jak najbardziej i tu 
wszyscy Radni powinni pochylić się nad projektem żeby rzeczywiście dobrze wykorzystać te 
obiekty właśnie dla młodzieży, która tam korzysta z tego boiska jak i również, jeżeli 
rzeczywiście jest jednym z pomysłów stołówka to jak najbardziej będziemy to wspierać 
zapewne, bo to będzie dobrze wykorzystane dla tych jednostek, czyli dla szkoły, która tam 
funkcjonuje to rzeczywiście tutaj takie pomysły są jak najbardziej gotowe do poparcia.  
Radny Jan Rzewnicki: bardzo dziękuję za ciepłe słowa w kierunku Zespołu Szkół 
Zawodowych Nr 1 w Ostrołęce. Właśnie tak jak Pan Prezydent wspomniał takim dla nas w tej 
chwili priorytetem jest są to obchody 100-lecia szkoły, dlatego też cieszymy się, że budowa 
tego dziedzińca będzie też priorytetem. Natomiast w uzupełnieniu tych pomysłów, o których 
mówiła Pani Prezydent to potwierdzam, że ta kwestia związana przebudową stacji 
diagnostycznej wymaga właśnie tej przejezdności, ale też to miejsce mogłoby być w sposób 
taki racjonalny wykorzystany chociażby do celów tworzenia pracowni, na które szkoła bardzo 
dużo środków unijnych zewnętrznych pozyskuje prawda chociażby na taką pracownię jak 
pracownia logistyczna czy pracownie z kierunków mechanicznych. Brakuje nam w szkole w tej 
chwili takich pomieszczeń, jeżeli chodzi o klaso-pracownie, w których mogły powstać właśnie 
takie pracownie z prawdziwego zdarzenia do kształcenia w poszczególnych zawodach, w 
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których kształci szkoła, dlatego też myślę, że przy takim wspólnym porozumieniu, jeżeli 
usiedlibyśmy razem właśnie do rozmów tutaj z Panem dyrektorem, bo nie chciałbym tutaj też 
uprzedzać pomysłów Pana Dyrektora i pomysłów Pana Prezydenta no to myślę, że na pewno to 
pomieszczenie po tej hali Jedynce będzie miał swoje właściwe zastosowanie. I oczywiście ten 
pomysł z tą szatnią, jeżeli chodzi o ten stadion w zasadzie boisko przyszkolne no jest tam 
rzeczywiście takie stare pomieszczenie, które wymaga też remontu i można powiedzieć poza 
tym dziedzińcem, który już dopełniłby modernizację tego terenu i układu komunikacyjnego na 
placu szkolnym byłby takim można powiedzieć elementem, który wykończy te wszelkie 
inwestycje, które były prowadzone przy szkole. Dlatego to w imieniu społeczności szkolnej 
dziękuję za tę przychylność wiele też z Panem Prezydentem i z Panią Wiceprezydent na ten 
temat rozmawiamy. Myślę, że i te pomysły uda nam się również wypracować. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie przyjęcie 
informacji Prezydenta Miasta Ostrołęki o sprawach bieżących za miesiąc grudzień 2020 rok.  
Głosowanie 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymujące się – 0 
Informacja została przyjęta. 
 
13. Oświadczenia Radnych.  
Radny Paweł Niewiadomski: chciałem oświadczyć, że w sumie też przypomnieć w najbliższą 
niedzielę 29 Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy i sam będę, jak co roku uczestniczył 
w tej wspaniałej akcji i zachęcam też kolegów i koleżanki radnych do udziału w tej akcji. W 
tym roku troszeczkę inaczej większość z działań przenosi się online są skarbonki Młodzieżowa 
Rada Miasta Ostrołęki chociażby taką skarbonkę uruchomiła już mamy 500 zł będą również 
licytacje tutaj duże podziękowania dla szefowej sztabu Oli Boruch, która co roku tutaj dba o to, 
aby ten WOŚP Ostrołęcki wypad jak najbardziej dobrze. Oczywiście będą również zbiórki takie 
uliczne oczywiście z zachowaniem tych wymogów bezpieczeństwa. Więc już dzisiaj Państwa 
gorąco mieszkańców Ostrołęki zachęcam do tej akcji, bo myślę, że, jak co roku przynosi ona 
wiele radości nie tylko osobom, które zbierają, ale przede wszystkim dzieciom, które z tej 
pomocy korzystają. 
Radna Grażyna Sosnowska: chciałam oświadczyć Panie Prezydencie, ale jednocześnie 
poinformować Pana, że jestem po rozmowie z tą panią, o której rozmawialiśmy wczoraj przed 
Komisją Techniczną oczywiście nie wymienię jej nazwiska ze względu na RODO i ustaliliśmy, 
że napiszę w tej sprawie interpelacje. Myślę, że w tej chwili ta interpelacja po dzisiejszej 
rozmowie jest bezzasadna i w związku z tym ja wiem, że Pan w tej w tym punkcie nie może mi 
w tej chwili odpowiedzieć, ale ma ta Pani jedno pytanie, jeżeli uda się w trakcie Sesji 
odpowiedzieć to naprawdę myślę, że sprawa będzie załatwiona. Pani pyta, jakich formalności 
musi dokonać, aby nabyć prawo do utrzymania terenu pod te swoje swoją budkę handlową po 
przeprowadzeniu remontu targowiska? 
Radny Adam Kurpiewski: ja sobie przypomniałem, że udzielałem ostatnio wywiadu do radia 
OKO odnośnie morsowania, bo morsuje już od kilku lat i tam się zadeklarowałem, że Państwa 
wszystkich Radnych będę namawiał do tej aktywności fizycznej bardzo zdrowej, więc 
oczywiście to czynię w tym oświadczeniu ja morsuję. Dzięki temu poprawiam swoją odporność 
no i leczę kontuzję wynikające z tej aktywności mojej fizycznej zachęcam Państwa Radnych 
wszystkich do morsowania. Oczywiście służę pomocą, również mogę z Państwem się spotkać, 
powiedzieć, doradzić jak to zrobić, więc taka pierwsza część mojego oświadczenia, druga to 
również uczestnictwo w WOŚP-ie w naszej zbiórce zachęcam Państwa serdecznie ja przy 
okazji biorę udział właśnie w kolejnym biegu policz się z cukrzycą organizowanym przez 
WOŚP także również zachęcam do przebiegnięcia 5 km z WOŚP-em właśnie w tą niedzielę, 
także jakby ktoś chciał przebiec ze mną to również zachęcam do kontaktu.  
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Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Panie Radny teraz to wszyscy morsują. Ja 
nie znam osoby, która by nie morsowała także nie musi Pan zachęcać każdy to myślę robi no 
nie każdy wrzuca po prostu zdjęcia na Facebooka. 
Radny Jacek Łuba: ja oświadczam, że nie morsuję.  
Radny Henryk Gut:  potwierdzam, oświadczam, że nie morsuję, bo to nie jest dla wszystkich i 
są inne formy na pewno. Chciałem tutaj jeszcze powiedzieć, ponieważ koledzy radni no 
reklamują, że tak powiem zbiórkę pieniędzy. Może umówmy się następnym razem, że są różne 
formy, że tak powiem i w takim układzie powinniśmy się domówić czy jeżeli wymieniamy już 
takie formy zbierania środków na pomoc, to może wtedy, jakie są formy na terenie Ostrołęki na 
przykład dzisiaj nie będę tutaj wymieniał, ale na pewno one są różne, nie tylko jedna forma jest. 
Tutaj są jeszcze podawane nazwiska przy tej okazji a więc jest to też no i RODO zapewne no i 
jakaś pewnie reklama, a wydaje mi się, że to nie jest takie eleganckie żeby padały nazwiska z 
naszej strony w tej sprawie, bo czy te osoby sobie życzą czy to rzeczywiście jest takie 
eleganckie to tak na przyszłość. Dobrze by było jakby uzgodnić, jeżeli mamy Radni 
przedstawiać na pewno, bo czy te środki tutaj będą dla mieszkańców Ostrołęki tutaj ja nie 
dostanę takiej odpowiedzi na pewno tak oświadczam, żebyśmy ustalili, że jeżeli chcemy mówić 
o takich ogłoszeniach to wtedy no powinny dotyczyć wielu organizacji, a tych organizacji jest 
na pewno wiele.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Panie Radny to proszę zgłaszać, jeżeli 
będą jakieś zbiórki. Myślę, że Pani Ola Boruch tu się na pewno nie pogniewa, jeżeli, bo padło 
tylko jej nazwisko, co do tego sprzętu, bo Pan mówił, że nie wiadomo to można ostatnio 
przeczytać, że do ostrołęckiego szpitala trafiło troszeczkę łóżek szpitalnych bardzo dobrze 
wyposażonych to tyle w temacie. 
 
14. Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miasta Ostrołęki. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: Szanowni Państwo informuję, że do Rady 
Miasta wpłynęło pismo od Pani przeczytam inicjały B.J. większości radnym jest to chyba znana 
już Pani, która tak może powiem kolokwialnie no nie odpuszcza czy lubuje się w tych skargach, 
pismach trudno to nazwać skargą. Pismo zostało zatytułowane, jako skarga po analizie tego 
pisma stwierdziłem wraz z pracownikami biura i z prawnikami, że pismo nie zawiera cech 
skargi, a jest to jedynie pismo, które przepełnione jest zwrotami powszechnie uważanymi za 
obelżywe i znieważające inne osoby. Jeśli ktoś z Państwa Radnych chciałby zapoznać się z 
pismem, do czego nie zachęcam Szanowni Państwo, zapraszam do biura Rady Miasta, 
osobiście uznałem, że powielanie tego dokumentu byłoby niestosowne. To tyle z mojej strony 
jeszcze jedna sprawa jest taka propozycja z mojej strony gdyby ktoś z Państwa protestował to 
proszę też o kontakt z biurem rady lub bezpośrednio ze mną każdy z Państwa otrzymał maila 
służbowego i jest taka propozycja żeby przy waszych nazwiskach na BIP-e ten mail pokazał się 
w celu kontaktu z mieszkańcami miasta Ostrołęki tyle z mojej strony.  
Prezydent Miasta Łukasz Kulik: przepraszam Panią Radną, ale umknęło mi pytanie jakby 
Pani Radna mogła powtórzyć.  
Radna Grażyna Sosnowska: Panie Prezydencie pytanie brzmi mniej więcej tak, jakich 
formalności musi dokonać ta Pani, żeby mieć prawo do utrzymania terenu pod postawienie 
nowego kiosku po ewentualnym remoncie targowiska miejskiego.  
Prezydent Miasta Łukasz Kulik: jeżeli chodzi o samą możliwość rezerwacji terenu to tak jak 
Państwu mówiłem może na koniec lutego, a może nawet i w połowie lutego jak Pan 
Przewodniczący by się zgodził zrobilibyśmy może sesje nadzwyczajną o ile Państwo nie 
jedziecie na urlop. Jest pomysł taki żeby przedstawić Państwu projekt uchwały w sprawie 
możliwości pobierania przez OTBS opłaty za rezerwację miejsc na targowisku tak żeby to jak 
na innych targowiskach unormować żeby nie było takich sytuacji, że tam jeden drugiemu 
miejsce zajmuje albo jest niepokój jak teraz, że część osób likwiduje swoje pawilony i 
zastanawia się czy zostanie na tym miejscu, bo klienci są przyzwyczajeni są, że w tym miejscu 
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to ta dana osoba, że tak powiem prowadzi tą działalność. Także ja myślę, że jeżeli by się udało 
Pan Mariusz Plewko pracuje nad uchwałą to gdzieś może w połowie lutego już zrobilibyśmy 
Sesje nadzwyczajną. Natomiast, jeżeli chodzi o możliwość posadowienia na tym terenie budek, 
tak jak Pani mówi handlowych czy tych takich z strzech, które funkcjonowały to na dziś dzień 
nie przewiduję możliwości posadowienia tam takich budek handlowych, bo tak jak Państwu 
tłumaczyłem chcemy generalnie cały teren zagospodarować w ramach środków, które 
moglibyśmy pozyskać od Pana Marszałka, na, że tak powiem modernizację targowisk, z reguły 
funkcjonuje to tak, że nie ma indywidualnych boksów tylko są tak np. jak w Przasnyszu 
posadowione takie zadaszone ciągi handlowe może nie hale, ale takie ciągi handlowe, gdzie ci 
powiedzmy handlujący mogą ten swój towar wystawiać. Także myślę, że w 50% odpowiedź 
jest optymistyczna w 50 niestety nie, ale tak to wygląda na dziś dzień.  
Radna Grażyna Sosnowska: Panie Prezydencie czy ja mam rozumieć, że mam przekazać 
informację tej Pani, że generalnie podejmiemy, jako Rada uchwałę, która będzie stanowiła o 
tym, że będzie można ten teren ewentualnie zarezerwować pod warunkiem uiszczenia jakieś 
opłaty, o której teraz jeszcze nic nie wiemy tak i że ta uchwała ma szansę być obradowana czy 
procedowana jeszcze powiedzmy w lutym.  
Prezydent Miasta Łukasz Kulik: zgadza się Pani Radna no w tej chwili patrzymy na przykład 
jak to jest na tych innych targowiskach czy Przasnysz czy np. Chorzele to wygląda tak, że po 
prostu opłata rezerwacyjna to jest mniej więcej 80% opłaty targowej pobieranej na przestrzeni 
roku . Wtedy osoby te mają na cały rok te miejsce zostaje te 20%, które dopłacają opłaty 
targowej tylko w momencie, kiedy obecnie jak przyjadą już na miejsce no, bo też się zdarza, że 
nie zawsze każdy jest ma te swoje miejsce no i teraz jak nie przyjedzie no tej opłaty targowej 
nie pobieramy, ale targowisko zarabia. No myślę, że Pan Mariusz Plewko tak mówił, że pracuje 
usilnie to tak koło 5, 10 lutego myślę, że już powinniśmy mieć ten projekt uchwały 
przygotowany.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki: dziękuję bardzo jak będzie potrzeba 
oczywiście i wpłynie wniosek do biura rady będzie to tryb nadzwyczajny to ja zwołam tą sesję, 
jeżeli ta Pani będzie mogła poczekać w normalnym trybie to przypominam ostatni czwartek 
lutego zajmiemy się tą sprawą.  
 
15. Zakończenie obrad XXXIX sesji Rady Miasta Ostrołęki. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zamknął XXXIX obrady Rady Miasta 
Ostrołęki. 
Sesja trwała od godz. 10.00 do 13.30. 
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